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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – РАЗГРАД 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 44 

 

 
От проведеното заседание на Общински съвет – Разград на 26.10.2010 г.  

/вторник/ от 13.30 часа в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха 31 общински 

съветници. 

По уважителни причини отсъства общински съветник:  Стоян 

Димитров. 

По неизвестни причини отсъства общински съветник: Селиме 

Карагьозова. 

 

 Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 31 общински 

съветника.  

  

/Приложение №1 към Протокола/ 

 

На заседанието присъстваха: г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община 

Разград, г-жа Кина Дякова – зам. кмет на Община Разград, г-жа Ценка 

Таракчиева – зам. кмет на Община Разград, г-н Любомир Цонев – зам. кмет 
на Община Разград, Гинка Цветкова и Димитър Димитров – предложени за 

удостояване с почетен знак „За принос към местното самоуправление”, 

младежи от Младежки парламент, служители от общинска администрация, 

кметове на населени места, журналисти. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Добър ден на всички. 

 Уважаеми колеги общински съветници, 

 Уважаеми г-н Бояджиев, 

 Уважаеми представители на общинска администрация и кметове на 

населени места, 

Уважаеми представители на средствата за масова информация, 

Мили наши млади приятели, 

 Скъпи съграждани, 

 Предвид присъствието на  31 общински съветници в залата и съгласно 

чл. 53 ал.1 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет - 

Разград обявявам заседанието на Общински съвет Разград за открито. 
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 Секретар на днешното заседание ще бъде общински съветник 

Божинел Христов. 

 
 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Преминаваме към разглеждане на Дневния ред, с който съгласно 

нашият Правилник предварително сте запознати: 

 1. Докладни записки. 

 2. Текущи. 

 Има ли други предложения по така прочетения Ви  Дневен ред? 

 Колеги, подлагам на гласуване Дневния ред . Моля гласувайте. 

 

 С 25 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, се 
приема Дневния ред на сесията на Общински съвет- Разград. 

 
 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

СТАТИЯ 1 

 

 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев  – кмет на Община 

Разград 

Относно: Удостояване с Наградата на името на Никола Икономов 

по случай 1 ноември – Ден на народните будители. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Бояджиев, имате думата. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Благодаря. 

 Уважаеми господин Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Наградата на името на Никола Икономов се връчва  на 24 май – Ден на 

българската просвета и култура и на славянската писменост и на 1 ноември – 

Ден на народните будители и с нея се удостояват творци и дейци на 

културата и образованието, учители, научни работници, юристи с принос към 

утвърждаване на конституционализма, културни  и научни институти, 

читалища, училища, издателства и други институции с принос към 

популяризиране на културния живот и културно-историческото  наследство 

на Разградския край.  
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 Във връзка с предстоящото честване на 1 ноември е направено 

предложение от инициативен комитет за удостояване с Наградата на името 

на Никола Икономов  Регионална Библиотека „Проф. Боян Пенев”. 

Тази година се навършват 140 години от началото на библиотечното 

дело в град Разград, която годишнина отбелязва Регионална Библиотека 

„Проф. Боян Пенев, като наследник и продължител на възрожденските 

традиции на създадената през м. февруари 1870г. от Димо Хранов 

библиотека към Народно читалище „Развитие – 1869г.” 

През всичките тези години, Разградската библиотека, като най-

голямото и богато книгохранилище в Разградския регион, винаги е била 

стожер на духовността и културния напредък на населението от този край. 

Много известни личности са започнали и развили научна и творческа 

дейност, ползвайки книжните фондове на библиотеката – акад. Анание 

Явашов, Никола Икономов, Станка Николица Спасо-Еленина, проф. Боян 

Пенев, акад. Асен Дацев, акад. Никола Обрешков и много други учени, 

творци, краеведи и изследователи. 

Във времето се обогатява и разширява библиотечната колекция; 

променя се функционалната структура в съответствие с изменящите се 

изисквания към библиотечното дело; увеличават и се разнообразяват 
предлаганите от библиотеката услуги съобразно потребностите на местната 

общност. 

Регионална библиотека „Проф. Боян Пенев” днес е съвременен 

обществен информационен център, който предоставя на потребителите нови 

услуги, със своята обновена и обогатена материално-техническа база и 

автоматизирана библиотечна дейност на основата на съвременните 

информационни технологии. 

През своето историческо развитие, освен библиотечно-

информационното обслужване на читателите, Разградската библиотека е 

издател на библиографски и библиотековедски справки, на краеведски 

изследвания, музикални, фолклорни и литературни сборници на местни 

автори. 

Библиотеката съвместно с Община Разград, местни културни 

институти, с неправителствени организации и творчески съюзи организира и 

провежда ежегодно разнообразни културни събития. 

Активна е работата на библиотеката по проекти на Министерството на 

културата и международни програми за осигуряване на равен достъп на хора 

с увреждания, за компютъризиране и информиране на местната общност чрез 
Интернет достъп,, обогатяване на библиотечните фондове и др. 

Второ предложение от Мирослава Кацарова – директор на Регионална 

библиотека „Проф. Боян Пенев” – град Разград за удостояване с Наградата на 

името на Никола Икономов  Проф. Д.П.Н. Пламен Радев Иванов. 

Роденият преди 60 години в град Разград проф. Пламен Радев е 

професионално свързан с образованието и педагогическата наука, с книгата и 



 4

библиотечното дело. Независимо, че живее и работи в град Пловдив от 1985г., 
не е преставал да поддържа връзка с родния си град. 

Автор е на книгите: „Кратка история на Разград” – 2006г., „Разград – 

летописът продължава” – 2007г., краеведското издание „Минало и настояще 

на село Желязковец” – 2009г., рецензент е на изданието на Регионална 

библиотека „История на предучилищното образование” – 2005г. и др. 

Научните интереси и продукция на проф. Пламен Радев са в областта 

на Дидактика и теория на възпитанието, История на образованието и 

педагогически умения, Философия на образованието, Мениджмънт и 

качество на образованието, Социални дейности. 

Неговите изследвания и авторски издания наброяват 28, като в още 4 

той е съавтор: „История на образованието” в четири части 2009-2010г.; 
„Речник по основи на общия и образователния мениджмънт” – 2006г.; 
„Основи на вътрешния училищен мениджмънт” – 2008г.; „Философия на 

образованието” – 2009г. и много други. Последната му книга е издадена през 
м. септември 2010г. със заглавие – „Конструктивистка училищна дидактика”. 

Проф. Пламен Радев е член на професионални и научни организации и 

съюзи: Съюз на учените в България; Международен университетски институт 

за развитие и управление на образованието; Световна организация по 

предучилищно възпитание и др. 

Той е редовен професор по Теория на възпитанието и дидактика в 

Педагогическия факултет на ПУ „Паисий Хилендарски” град Пловдив. 

Третото предложение е получено  от Настоятелството на Народно 

читалище „Развитие 1869” град Разград и Управителния съвет на Сдружение 

„Дружество на дейците на културата” да бъде удостоен с Наградата на името 

на Никола Икономов Иван Радушев Иванов. 

Иван Радушев Иванов е роден на 27 октомври 1955г. в град Разград. 

Завършва основното и средно образование в родния си град. Висше 

образование завършва във Великотърновския университет „Св.св. Кирил е 

Методий”, специалност „Българска филология” през 1980г. 
От 1980г. до 1984г. е преподавател по български език и литература в 

ЕСПУ „Н.Й.Вапцаров”гр. Разград. 

През 1984г. завършва специализация по кинознание във ВИТИЗ 

„Кръстьо Сарафов” и работи в ОУ „Кинефикация” – Разград като 

кинопедагог до 1988г. През този период провежда над 200 кинолектории в 

училища и клубове и поддържа рубрики в местния печат и радио. 

От 1988г. до 1990г. е завеждащ Общинския видеоцентър. За този 

период и времето до 1999г. заснема и предава на архива на Историческия 

музей над 60 часа документален филмов материал, включващ културния, 

обществен и политически живот в град Разград и областта за последното 

десетилетие на миналия век. 

От 1990г. до 1999г. е секретар на Дружеството на дейците на културата, 

а от 1999г. до 2003г. е Председател на Сдружението. Дейността му е свързана 
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с организирането на десетки изложби, литературни срещи, творчески 

дискусии, концерти и отпечатани издания на разградски творци. 

Основоположник е на вестника за изкуство и култура „Светлик”, който 

излиза и до днес като рубрика на в-к „Екип 7”. 

Общински съветник от 1991г. до 1999г., председател и член на 

постоянната комисия по култура и духовни дейности към общинския съвет. 

Избран е за член на читалищното настоятелство на НЧ „Развитие 1869” 

от 1996г., а от 2003г. до момента работи безвъзмездно като Председател на 

Читалищното настоятелство. Под негово ръководство то израсна и се 

утвърди като един от най-авторитетните културни институти в областта. 

Благодарение на неговите личностни качества, интелект, 

организационни умения, Иван Радушев заслужено се ползва с авторитет и 

уважение сред културните институти в града и разградската общественост.  

 Предвид гореизложеното, предлагам Общинският съвет във връзка с 

Деня на народните будители – 1 ноември и на основание чл.21, ал.1, т.23 и 

чл.22,ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

чл.11, ал.2 и чл.19, ал.4 от Правилника за символите,  почетните звания, 

наградите и паметните знаци на Община Разград, Общинският съвет  да  

вземе следното решение:  

Първо Общински съвет да удостои с Наградата на името на Никола 

Икономов Регионална Библиотека „Проф. Боян Пенев” във връзка с 140 

годишнината на библиотечното дело в Разград и за дългогодишната и 

ползотворна библиотечно-информационна дейност и обществен принос за 

духовното развитие на населението в региона. 

Второ Общински съвет Разград удостоява с Наградата на името на 

Никола Икономов Проф. Д.П.Н. Пламен Радев Иванов за дългогодишната му 

професионална научна и преподавателска дейност и за неговия принос в 

развитието на педагогическата наука.  

Трето Общински съвет Разград удостоява с Наградата на името на 

Никола Икономов Иван Радушев Иванов за значителен принос в развитието 

на културата в Разград и особени заслуги за израстването на Народно 

читалище „Развитие 1869” 
                                              

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Бояджиев.  

 Колеги, тази докладна записка беше разгледана в ПК по култура, 

културно-историческо наследство и духовни ценности. Ще помоля нейния 

председател да ни запознае с решението. 

 

 Г-н Георги Атанасов – Председател на ПК 

 Г-н Председател, 

 Уважаеми колеги общински съветници, 
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 На 20 октомври 2010г. в съответствие с Правилника за символите,  

почетните звания, наградите и паметните знаци на Община Разград се 

проведе заседание на нарочена комисия, която след като разгледа докладната 

записка с 8 гласа „За” без „против” и „въздържали се” подкрепя докладната 

записка по трите предложения, които са дадени. Благодаря. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви и аз г-н Атанасов. 

 Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Няма. Мнения и 

предложения. Процедурно имате ли нещо против да гласуваме докладната 

записка в цялост или желаете да подлагам на гласуване всяко едно 

предложение отделно? Няма. Подлагам на гласуване цялата докладна записка. 

Моля гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 800 

 

Получено е предложение от инициативен комитет за удостояване с 
Наградата на името на Никола Икономов  РЕГИОНАЛНА 

БИБЛИОТЕКА „ПРОФ. БОЯН ПЕНЕВ”. 

Получено е предложение от Мирослава Кацарова – директор на 

Регионална библиотека „Проф. Боян Пенев” – град Разград за 

удостояване с Наградата на името на Никола Икономов  ПРОФ. Д.П.Н. 

ПЛАМЕН РАДЕВ ИВАНОВ. 

Получено е предложение от Настоятелството на Народно читалище 
„Развитие 1869” град Разград и Управителния съвет на Сдружение 
„Дружество на дейците на културата” да бъде удостоен с Наградата на 

името на Никола Икономов ИВАН РАДУШЕВ ИВАНОВ. 

 Във връзка с Деня на народните будители – 1 ноември, на 

основание чл.21, ал.1, т.23 и чл.22,ал.1 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл.11, ал.2 и чл.19, ал.4 от 

Правилника за символите,  почетните звания, наградите и паметните 
знаци на Община Разград, Общинският съвет Разград, с 30 гласа „ЗА”, 

„против” - няма, „въздържали се” –няма, 

                                                            

Р Е Ш И : 

 

  1.Общински съвет Разград удостоява с Наградата на името на 

Никола Икономов РЕГИОНАЛНА БИБЛИОТЕКА „ПРОФ. БОЯН 

ПЕНЕВ” във връзка с 140 годишнината на библиотечното дело в Разград 



 7

и за дългогодишната и ползотворна библиотечно-информационна дейност 

и обществен принос за духовното развитие на населението в региона. 

  Общински съвет Разград удостоява с Наградата на името на 

Никола Икономов ПРОФ. Д.П.Н. ПЛАМЕН РАДЕВ ИВАНОВ за 

дългогодишната му професионална научна и преподавателска дейност и 

за неговия принос в развитието на педагогическата наука.  

  Общински съвет Разград удостоява с Наградата на името на 

Никола Икономов ИВАН РАДУШЕВ ИВАНОВ за значителен принос в 

развитието на културата в Разград и особени заслуги за израстването на 

Народно читалище „Развитие 1869”  

  2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в седем дневен срок от 

приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд - Разград. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, да честитим на удостоените с Наградата на името на Никола 

Икономов. Искам да Ви съобщя, че  отличията ще бъдат връчени на 1 

ноември, това е Деня на народните будители от 18 часа в сградата на НЧ 

„Развитие”. 

 

СТАТИЯ 2 

 

 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев  – кмет на Община 

Разград 

 Относно: Удостояване с почетен знак  „За принос към местното 

самоуправление”. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Бояджиев, имате думата. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Уважаеми господин Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Съгласно Правилника за символите, почетните звания, наградите и 

паметните знаци на Община Разград, с почетен знак „За принос към местното 

самоуправление” се удостояват настоящи и бивши кметове на Община 

Разград, председатели на Общински съвет, служители в Община Разград, 

общински съветници, кметове на населени места, служители в кметствата на 

общината за дългогодишна работа и заслуги в областта на местното 

самоуправление. 
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 В Община Разград е получено предложение от Инициативен комитет от 

30 разградски общественици за удостояване с почетен знак ” За принос към 

местното самоуправление” Гинка Илиева Цветкова .  

Гинка Илиева Цветкова е родена през август 1928  година в с. Ушинци 

– Община Разград. Завършила е юридическия факултет на Софийски 

университет. Работила е като следовател и съдия в Окръжен съд – Разград. 

След пенсионирането си работи като адвокат. 

В продължение на 30 години е била общински съветник. От 1989г. е 

била член на Общински и Районни избирателни комисии. 

Компетентност, професионализъм, идеи за усъвършенстване на 

местното самоуправление са отличителен белег за нейната работа и знак за 

всеотдайност за развитието на нашата община. Точна в аргументите си, 

отговорна в изпълнението на задачите си, тя системно е работила за 

подобряване на работата на местното самоуправление. 

Получено е предложение от Инициативен комитет в състав: Величка 

Найденова Александрова, Желязка Маркова Димитрова, Цеко Костадинов 

Цеков, Марийка Партениева Христова, Миле Владимиров Тошев, Милен 

Станчев Малчев за удостояване с почетен знак ” За принос към местното 

самоуправление” Димитър Христов Димитров. 

Димитър Христов Димитров е роден в с. Черковна. Завършил е 

Техникум по електротехника в град Русе. Работил е като енергетик в 

строително-монтажен комбинат – Разград. От 1980 до 1989г. е началник на 

разградската група на електромонтажно поделение – град Шумен. Ръководил 

е изграждането на всички електропроводи 110 киловолта на водоснабдителна 

система Дунав, тягова подстанция Червена вода и Разград, „Царамил”, завода 

за плоско стъкло и др. 

През 1989г. е назначен за кмет на с. Черковна, а след това оглавява 

временната управа. Чрез преки избори е избран отново за кмет на с. Черковна 

– мандат 1995-1999г. От 2003г. до сега е кметски наместник в селото. 

Като кмет и кметски наместник следи от близо проблемите на своите 

съселяни. Неговата дългогодишна работа в местната власт е наситена с 

инициативи и конкретна дейност. Довършено е първоначалното асфалтиране 

на улиците, преасфалтирани са три улици. По негова инициатива е изградена 

нова мрежа за радиофикация на селото. Направена е ограда на гробищния 

парк, извършен е ремонт на църквата. Направено е конструктивно укрепване 

на сградата на читалището и кметството. Ликвидирано е сметището и е 

въведено организирано сметосъбиране. 

Осъществена е инициативата на негови съселяни от 1930г. за 

построяване на войнишки паметник със средства от дарения. 

Близо 20 години е председател на читалищното настоятелство. По 

негова инициатива са създадени и активно подпомагани  пчеларско 

дружество и животновъдно сдружение. Към кметството има изграден 
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обществен съвет, който активно работи и степенува най-важните 

мероприятия и дейности в селото.  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал.1, т.23 от ЗМСМА и 

чл. 9 и чл. 19, ал. 2 от Правилника  за символите, почетните звания, наградите 

и паметните знаци на Община Разград, да вземе следните решения:  

Първо Общински съвет-Разград удостоява с почетен знак „За принос 

към    местното   самоуправление” Гинка Илиева Цветкова -  за дългогодишна 

работа и заслуги в местното самоуправление. 

Общински съвет-Разград удостоява с почетен знак „За принос към    

местното   самоуправление” Димитър Христов Димитров -  за дългогодишна 

работа и заслуги в местното самоуправление. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Бояджиев.  

 Колеги, тази докладна записка беше разгледана в ПК по култура, 

културно-историческо наследство и духовни ценности. Ще помоля г-н 

Атанасов да ни запознае с решението. 

 

 Г-н Георги Атанасов – Председател на ПК 

 Г-н Председател, 

 Уважаеми колеги общински съветници, 

 На свое заседание проведено на 20 октомври 2010г. ПК по култура, 

културно-историческо наследство и духовни ценности разгледа докладната 

записка от Кмета на общината относно, Удостояване с почетен знак  „За 

принос към местното самоуправление”. Комисията подкрепя решението в 

двете му части. Благодаря Ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви и аз г-н Атанасов. 

 Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Няма. Мнения и 

предложения. Отново нещо против да гласуваме амбло докладната записка? 

Няма. Моля гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№ 801 
 

 Получено е предложение от Инициативен комитет от 30 разградски 

общественици за удостояване с почетен знак ” За принос към местното 

самоуправление” ГИНКА ИЛИЕВА ЦВЕТКОВА .  

Получено е предложение от Инициативен комитет в състав: 

Величка Найденова Александрова, Желязка Маркова Димитрова, Цеко 
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Костадинов Цеков, Марийка Партениева Христова, Миле Владимиров 

Тошев, Милен Станчев Малчев за удостояване с почетен знак ” За 

принос към местното самоуправление” ДИМИТЪР ХРИСТОВ 

ДИМИТРОВ. 

 Предвид гореизложеното, както и на основание чл. 21, ал.1, т.23 от 

ЗМСМА и чл. 9 и чл. 19, ал. 2 от Правилника  за символите, почетните 
звания, наградите и паметните знаци на Община Разград , Общински 

съвет- Разград , с 30 гласа „ЗА”, „против” - няма, „въздържали се” –няма, 

 

РЕШИ: 

 

1. Общински съвет-Разград удостоява с почетен знак „За принос 
към    местното   самоуправление” ГИНКА ИЛИЕВА ЦВЕТКОВА -  за 

дългогодишна работа и заслуги в местното самоуправление. 
Общински съвет-Разград удостоява с почетен знак „За принос към    

местното   самоуправление” ДИМИТЪР ХРИСТОВ ДИМИТРОВ -  за 

дългогодишна работа и заслуги в местното самоуправление. 
 2. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящето решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред  

Административен  съд Разград. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, обявявам десет минутна почивка. Ще Ви призова да излезем в 

фоайето, където официално ще бъдат връчени наградите на носителите. 

Заповядайте. 

 

/Г-н Добрин Добрев - Председател на ОбС и г-н Денчо Бояджиев  – кмет на 

Община Разград връчиха тържествено почетните знаци  и поздравиха 

носителите на наградата - Гинка Цветкова и Димитър Димитров/ 

 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

СТАТИЯ 3 

 

 Докладна записка от Георги Атанасов – общински съветник - 

Председател на Постоянната комисия по култура, духовни ценности и 

културно-историческо наследство 

 Относно: Даване на разрешение за поставяне на преместваеми 

обекти при преференциални условия за организиране на 

благотворителна кампания по набиране на средства за хората в нужда. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Искам, колеги, да уточня, аз още в самото начало поздравих нашите 

млади приятели от младежката сесия на нашия парламент, която се проведе 

на 12 този месец и те са тук сред нас. Г-н Атанасов имате думата. 

 

 Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград”  

 Уважаеми колеги общински съветници, 

На 12.10.2010 г. по случай деня на българската община се проведе 

сесия на Младежкия общински съвет при ЦУНТ гр. Разград. На сесията 

младите хора на Разград поставиха част от проблемите на връстниците си и 

показаха умение да предлагат адекватни идеи за решаването им. Докладна 

записка по посочените въпроси, изготвена от Полина Стефанова – общински 

съветник в Младежкия общински съвет, бе разгледана на сесията, одобрена 

от общинските съветници и гласувана с пълно мнозинство. Считам за 

необходимо да подкрепим идеите на местния младежки парламент, като по 

правилата за работа на ОбС Разград вземем съответното решение. 

В Разград има социално слаби семейства и деца, изоставени от своите 

родители. С настъпването на зимния сезон техният живот става все по-труден. 

Една благотворителна кампания би привлякла средства за подпомагане на 

хората в нужда: деца – сираци, деца – инвалиди и възрастни хора. 

Чрез благотворителна кампания, организирана от младите хора, ще се 

привлече общественото внимание към нуждаещите се. Със събраните 

средства ще бъдат закупени храна, дрехи и играчки за малките, а за 

възрастните хора от домовете – храна и лекарства. За инвалидите – 

осигуряване на уреди за по-лесно предвижване: патерици, колички и 

освежаване на стаите в жилищата им. 

 Предвид гореизложеното и на и  на основание чл. 21 ал. 1 т. 8 и т. 23 

ЗМСМА, във връзка с чл. 42, ал. 2 на Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет Разград, чл. 1 ал. 2 т. 1 и чл. 3, ал. 1, хипотеза 

втора от Наредба № 8 за разрешаване, функциониране и премахване на 

преместваеми обекти на територията на Община Разград, Общински съвет 

Разград да вземе следното решение: Първо дава разрешение на Младежки 

общински съвет при ЦУНТ гр. Разград за разполагане безвъзмездно при 

преференциални условия на 2 шатри в центъра на града, които да се ползват 

за нуждите на благотворителни кампании за времето на тяхното провеждане. 

 Второ задължава кмета на общината да издаде необходимото 

разрешение по смисъла на чл. 4 от Наредба № 8 на Общински съвет Разград и 

да подсигури от наличния фонд две шатри, които да бъдат монтирани по 

време на благотворителните кампании заедно с останалите такива. 

 Трето настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Общината и 

Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 Благодаря Ви. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Атанасов. 

 Колеги, тази докладна е разгледана в две наши постоянни комисии. 

Поради отсъствието на Председателя на ПК по законност, превенция на 

корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации давам думата на г-н 

Монев да ни запознае с решението на комисията. 

 

 Г-н Калоян Монев – член на ПК 

 Уважаеми колеги общински съветници, 

 На свое заседание проведено на 19 октомври ПК по законност е взела 

две валидни решения, като първото е докладната записка да бъде изпратена 

на общинска администрация за становище, а второто решение на комисията е 

да се изпрати докладната записка на кмета по компетентност. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Монев.  

 Г-н Атанасов ще Ви помоля да ни запознае с решението на ПК по 

култура, културно-историческо наследство и духовни ценности.  

 

 Г-н Георги Атанасов – Председател на ПК 

 Г-н Председател, 

 Уважаеми колеги общински съветници, 

 На свое заседание проведено на 20 октомври 2010г. комисията по 

култура, културно-историческо наследство и духовни ценности разгледа 

докладната записка и с 4 гласа „За” от 4 присъстващи я подкрепя. Благодаря 

Ви. 

  

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Заповядайте г-н Монев. 

 

Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

Благодаря, г-н Председател, 

Уважаеми колега Атанасов, 

 С оглед прецизиране на докладната записка и предложените решения 

ще Ви помоля да помислим по въпроса в т.1 където се дава разрешение на 

Младежки общински съвет да разположи своите шатри в центъра на града, да  

конкретизираме, ако е възможно мястото и времето или периода на 

разполагане на тези шатри, за да може по лесно да се изпълни взетото 

решение на нашия ОбС. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви, г-н Монев. Колега, Атанасов.  

 

 Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Няма въпрос към мен. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Други въпроси, колеги.  

Заповядайте г-н Монев. 

 

Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

По втора точка от решението имам един въпрос. В края пише, че ОбС и 

Кмета трябва да подсигурят от наличния фонд две шатри, които да бъдат 
монтирани по време на благотворителните кампании заедно с останалите 

такива. Въпросът ми конкретно към вносителя е, кои са останалите такива 

шатри? 

 

 Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

Благодаря за зададения въпрос. 

Не случайно промених текста на докладната записка. Има промени по 

текста от този, който е гледан на постоянните комисии и там бяха зададени 

почти същите въпроси. Записал съм заедно с останалите такива, като се има 

предвид а и желанието на децата беше тези благотворителни кампании да се 

провеждат тогава, когато в града има други мероприятия за разполагане на 

шатри. Това са примерно коледните и новогодишни празници, панаира на 

киселото мляко, на великденските празници също се разполагат такива шатри, 

есенния панаир. Не говорим за някакво постоянно разполагане на шатри още 

повече, че става дума за кампания а думата кампания означава, че тези 

кампании ще се организират тогава, когато има подобни мероприятия с 

разполагане на шатри в общината, в града. Благодаря. 

 

Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

 Благодаря, г-н Атанасов. Имам един уточняващ въпрос. Тогава да 

разбираме ли, че предложения проекта за решение касае неограничено време 

за напред в бъдещето, като разрешение за поставяне на тези шатри и място 

неопределено в центъра на града? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Господин, Атанасов.  

 

 Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Въпросите Ви бяха два. Първият Ви въпрос аз преди малко мисля, че 

отговорих, че става дума за време, когато се разполагат и останалите такива 
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шатри. А мястото се определя в тази Наредба 8 за разрешаване, 

функциониране и премахване на преместваеми обекти. Мястото се определя 

от общинска администрация, от главния архитект на града и със заповед на 

Кмета. Значи тогава, когато Младежки ОбС  реши да провежда такива 

кампании те ще се обръщат към  общинска администрация с искане за 

разполагане на такива шатри в съответствие с това решение, което се вземаме 

ние и кмета изпълнявайки това решение по реда на Наредба 8 ще определи 

мястото и времето за тяхното разполагане. Благодаря Ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Други въпроси, колеги? Заповядайте г-н Георгиев. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Имам един въпрос към вносителя на докладната записка г-н Георги 

Атанасов. Преди да задам въпроса искам да го похваля за инициативата да 

подкрепи решенията на младите общински съветници от Младежкия ОбС. Но 

имам един въпрос, дали беше необходимо да внася такава докладна, защото 

във втора точка от решението  и по втора точка от решението,  въпросът ми е 

дали без да задължаваме кмета по Наредба 8 чл.4 от Наредба 8, кмета няма 

такива правомощия да издаде такова разрешение без нашето решение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Заповядайте. 

 

 Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Г-н Георгиев, благодаря Ви за похвалата, която изказахте към мен. 

Сметнал съм за необходимо да внеса тази докладна записка, защото чл.1, ал.2 

и по-точно чл.3, ал.1 на Наредба 8 казва, че при преференциални условия за 

такива преместваеми обекти могат да се издава разрешение след изрично 

решение на ОбС. Затова съм внесъл тази докладна, за да има кмета основание 

да издава заповед за ползване на тези шатри при преференциални условия. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Други въпроси колеги?  Заповядайте г-н Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

Аз искам да попитам само какво е становището на общинска 

администрация, беше изискано с решение на комисията по законност, мисля 

че беше гледано. И беше тук споменато, че има такова решение на комисията. 

Бихте ли ни запознали. Кой може да ни запознае със становището на 

общинска администрация по тази докладна записка. Благодаря Ви. 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Аз Ви отговарям няма получено такова становище в Звеното за 

обслужване на ОбС. Други. Няма. Преминаваме към предложения, мнения. 

Колеги имате думата.  Заповядайте г-н Монев. 

 

Г-н Калоян Монев – ПП „БСП” 

Благодаря г-н Председател. 

На първо място искам да поздравя ЦУНТ Разград за прекрасната им 

инициатива и реализацията на този проект за тази сесия на Младежкия ОбС и 

за решенията, които са взети на него. Считам, че именно по този начин 

трябва да се мотивират младите хора на Разград да видят как работят 
структурите за управление на общината, как работи ОбС, как се вземат 
решения и как се прави политика. В тази връзка си мисля, че ние като 

общински съветници трябва да помислим за създаване на действащ, 

постоянно действащ младежки ОбС, като представителите са от всички 

училища на територията на общината. Да има представителство и да 

мотивирам младите хора да участват не еднократно на някаква сесия а 

изобщо в дейността на нашия ОбС и в дейността на постоянните комисии. 

Благодаря Ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Макар, че не въпрос, г-н Монев, ще Ви отговоря. При две или три 

поредни срещи преди 12 –ти тези въпроси, които сега Вие поставихте бяха 

обсъждани и предстои изграждането на такъв постоянно действащ, съответно 

с правилник и с начин на функциониране и съвместна работа между нас и 

този младежки парламент.  

Други колеги? Заповядайте г-н Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Уважаеми млади хора, родители на идеята за благотворителна 

кампания за подпомагане. Днес сме свидетели как и най-добрата идея може 

да бъде превърната в политическа халтура, недоизпипана и не свързана с това, 

което наистина по-големите Ви приятели общински съветници трябва да 

вършат в своята работа. Също така Вие станахте свидетели как и ОбС, който 

е политически орган и заседава на комисии по идеи, по докладни записки, 

обсъжда ги, взема решения, който след това не биват изпълнени от 

общинската администрация и някъде се къса връзката. Няма никакъв смисъл 

да работим по този начин в постоянните комисии ако решенията, които са 

плод на задълбочени дебати, на обсъждане и така на трудно формулиране на 

решения след това биват подминавани и не се изпълняват. Освен това днес 
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тук бяха зададени няколко основателни въпроса от г-н Монев. Както е дадено 

решението, което трябва да бъде гласувано няма изобщо конкретизирано 

нито площта на шатрите, нито къде ще бъдат разположени, нито за колко 

време. А също така и колко ще бъдат останалите такива, които няма да бъдат 
при преференциални условия дадени за тази кампания, защото както е 

формулирана втора точка показва само това. Една необмислена и 

непрецизирана докладна записка с едно много обтегливо решение, което 

може да бъде изпълнено само ако г-н Кмета има наистина много богата 

фантазия да прецени какво ли е имал предвид вносителя и след това ОбС, 

след като е гласувал тази докладна записка. Докато това решение не бъде 

конкретизирано с площ, с местоположение и с време, което може да бъде 

установено по недвусмислен начин и да няма спекулации и това колко от 

другите шатри ще бъдат ползвани за благотворителна кампания не може да 

бъде подкрепена от мен и от всеки трезвомислещ общински съветник в тази 

зала. Благодаря Ви за вниманието. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Други колеги желаещи да вземат отношение или предложение по тази 

докладна записка. Няма. Прекратявам процедурата по мнения и предложения 

преминаваме към гласуване. Тази докладна записка изисква и нашето 

поименно гласуване. Процедура по гласуване. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26. 10. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров  +  

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   
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17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев Не участва   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

           №802 

 

В Разград има социално слаби семейства и деца, изоставени от 

своите родители. С настъпването на зимния сезон техният живот става 

все по-труден. Една благотворителна кампания би привлякла средства 

за подпомагане на хората в нужда: деца – сираци, деца – инвалиди и 

възрастни хора. 

 Чрез благотворителна кампания, организирана от младите хора, 

ще се привлече общественото внимание към нуждаещите се. Със 
събраните средства ще бъдат закупени храна, дрехи и играчки за 

малките, а за възрастните хора от домовете – храна и лекарства. За 

инвалидите – осигуряване на уреди за по-лесно предвижване: патерици, 

колички и освежаване на стаите в жилищата им. 

 Предвид гореизложеното и  на основание чл. 21 ал. 1 т. 8 и т. 23 

ЗМСМА, във връзка с чл. 42, ал. 2 на Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет Разград, чл. 1 ал. 2 т. 1 и чл. 3, ал. 1, 

хипотеза втора от Наредба № 8 за разрешаване, функциониране и 

премахване на преместваеми обекти на територията на Община Разград, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 29 гласа „ЗА”, 

„против” - 1, „въздържали се” –няма, 

 

Р Е Ш И: 
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 1. Дава разрешение на Младежки общински съвет при ЦУНТ гр. 

Разград за разполагане безвъзмездно при преференциални условия на 2 

шатри в центъра на града, които да се ползват за нуждите на 

благотворителни кампании за времето на тяхното провеждане. 
 2. Задължава кмета на общината да издаде необходимото 

разрешение по смисъла на чл. 4 от Наредба № 8 на Общински съвет 

Разград и да подсигури от наличния фонд две шатри, които да бъдат 

монтирани по време на благотворителните кампании заедно с 
останалите такива. 

 3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Общината и 

Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Заповядайте г-н Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

Обяснение на отрицателен вот. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Вие знаете защо вземам думата, но го правя заради младите хора, които 

са в тази зала. Само с  отрицателен вот може да бъде обяснено, защо стоим 

против определена докладна записка. Това го вмятам за тяхна информация. 

Няма здравомислещ човек в тази зала, които да бъде наистина против 

тази идея. Но по начина, по който таи идея бива превърната в решение и да 

бъде изпълнена е показател, колко криво разбрана е политиката в нашия ОбС. 

Още когато беше разглеждана тази докладна записка на комисията бяха 

казани многобройните недостатъци, които вносителят, г-н Атанасов можеше 

да изправи. И той не е прав, че сега разглеждаме стара докладна записка, 

защото това са докладните записки, които ние сме получили преди няколко 

дни и ако той имаше намерение да променя тази докладна записка, той щеше 

да го направи и ние щяхме да имаме друг вид.  На комисията беше казано, че 

тази докладна записка е наистина безсмислена, но се внася, за да се покаже на 

младите хора как трябва да стават нещата. Не трябва по този начин да стават 
нещата. Нещата трябва да бъдат прецизирани, изпипани, недвусмислени, да 

няма след това някакво колебание дало общинските съветници са имали 

точно това предвид или нещо друго са имали, което не е така написано, а 

всъщност е написано между редовете. В момента тази добра идея беше 

използвана за правене на някаква политика, което нямаше никакъв смисъл. 

Можеше да се направи наистина решение, което да бъде прецизно, да бъде 
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издържано, но явно не е по силите на вносителя, въпреки помощта, която му 

беше оказана на комисията и тук от г-н Монев пък и позволявам си да кажа 

от мое име. Благодаря Ви.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви и аз. 
 

 Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Господин, Председател. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Нямате право. 

 

 Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Имам право, като Председател на група и ще си кажа името на групата 

и ще спомена още няколко групи, защото в момента се политизира много 

гадно предложението на децата. 

 Скъпи деца, 

 Това, което каза преди малко колегата Димитров е абсолютна лъжа. Аз 
Ви обещах още на младежката сесия, че ще Ви внеса тази докладна и я внесох. 

Беше разгледана на заседания на две комисии на ОбС. Там, тъй като, най-

вероятно колеги общински съветници  от други групи общински съветници, 

аз съм Председател на група „Социалдемократи за Разград” си помислиха, че 

съм тръгнал с някакви политически цели, дребни шмекерувания или да си 

правя PR кампания да внасям докладна записка от Ваше име се подразниха и 

тръгнаха да търсят под вола теле, както го търсят и в момента. Уважаемия г-н 

Общински съветник Димитров, които е съпрецедател на група общински 

съветници „Обединени демократи” в която влизат… 

/Общински съветник Иво Димитров говори без микрофон/ 

Не мога да го запомня… 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, моля Ви по същество. 

 

 Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Нямам тази памет тази памет да запомня шестте формации, които 

влизат в „Обединени демократи”, защото Вие сте само двама общински 

съветници, ако бяхте вкарали по един представител на всяка сила от тези 

шест, щяхте да имате сравнително голямо мнозинство в този парламент. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колега Атанасов, по същество. 
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 Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

 Г-н Председател, правя в момента политическо изказване на което 

имам право. Не съм имал намерение изобщо да политизирам този въпрос.  

 За Ваше сведение, г-н Димитров, ако си бяхте направили труда да 

сравните докладните записки от тази, която е гледана на комисия и тази, 

която се гледа тук щяхте да видите разликата. Разлики и във формулираните 

решения и разлики в основанията за взимане на тези решения. Смятам, че не 

само обществеността на Разград а и децата, което е най-гадното повтарям г-н 

Димитров, и това гадното го правите Вие и не го правите само по тази 

докладна ами и по много други въпроси в ОбС е благодарение на Вас. 

Благодаря Ви. 

 

/Общинските съветници спорят без микрофон и без да се изчакват./ 

 

СТАТИЯ 4 

 

 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев  – кмет на Община 

Разград 

 Относно: Определяне на маломерни имоти от общинския поземлен 

фонд,  находящи се в землището на Община Разград. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Бояджиев, заповядайте. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Уважаеми господин Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 По реда на чл.19 ал.1  от Закона за собствеността и ползване на 

земеделските земи /ЗСПЗЗ/, Община Разград стопанисва и управлява 

земеделска земя след възстановяване правата на собствениците. След влизане 

в сила плана за земеразделяне и одобрената карта на съществуващите и 

възстановими реални граници, земите стават общинска собственост 
 Съгласно действащата нормативна уредба, тези земи могат да се 

отдават под наем или аренда за срок от три, съответно от четири години. 

Една част от имотите по чл. 19 от ЗСПЗЗ са с площ до 10 дка и по своя 

характер се явяват маломерни по смисъла на параграф 2б от Допълнителните 

разпоредби на ЗСПЗЗ и са с местонахождение в различни краища на 

съответното землище. Предвид маломерния си вид, тези имоти не са били 

предмет на отдаване под наем, респ. на аренда, поради непроявяването на 

интерес за сключването на договори за законоустановения период. 

 С последните изменения и допълнения на същия закон се дава 

възможност, съгласно чл.24а, ал.6 Общинският съвет по предложение на 

кмета на общината да определя маломерните имоти от общинския поземлен 
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фонд, които могат да се отдават под наем за една година без търг или конкурс. 

В изпълнение на посочената разпоредба предлагам да бъдат определени като 

маломерни имотите от общинския поземлен фонд, съгласно приложения към 

настоящата докладна записка справка извадка от регистъра. 

 Предвид гореизложеното предлагам ОбС на основание чл.21 ал.1 

т.8 от ЗМСМА, във връзка  с чл.24а, ал. 6 от  ЗСПЗЗ, да вземе следното 

решение: Определя като маломерни имотите от общинския поземлен фонд, 

находящи се в землището на Община Разград, които могат да се отдават под 

наем без търг или конкурс, съгласно Приложение № 1, представляващо 

неразделна част от настоящето решение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Бояджиев.  

 Колеги, тази докладна записка беше разгледана в две комисии. Ще 

помоля председателя  на комисията по околна среда, селско, горско, водно 

стопанство да ни запознае с решението. 

 

 Г-н Хами Хамиев – Председател на ПК 

 Комисията с 5 гласа „За” без „против” и без „въздържали се” се 

подкрепя докладната записка. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Г-н Захариев да ни запознае с решението на ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол.  

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги,   

Комисията с 9 гласа „ЗА”, 3 „против” и без „въздържали се”, приема 

докладната записка. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, имате думата за въпроси към вносителя, заповядайте. 

Заповядайте, г-н Братованов. 

 

Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

Имам такъв въпрос. Помислил ли е как ще се процедура при 

положение, че за даден имот има подадени повече от една молба. Как, по 

какви критерии ще се определи кой ще бъде бъдещия наемател. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Заповядайте, г-н Бояджиев. 
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Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Това беше констатирано като пропуск и доколкото имам информация 

ще бъде направено предложение, когато е повече от една да бъде победител 

по ред отвърден от кмета, тъй като няма писани други правила, които да 

обслужват тази процедура. Водещото винаги в този случай е бил интереса на 

общината, сиреч най-високата наемна цена. 

 

Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

 Значи ще има предложение за цена, така разбирам нещата. Ако има 

трима кандидати примерно ще изискате от тях предложение за по-висока 

цена, който евентуално ще спечели. Аз не виждам друг обективен критерий. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 Ще отговорите на въпроса ли, г-н Цонев? 

 

Г-н Любомир Цонев  – зам. кмет на Община Разград 

 Ако ми дадете думата. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Да заповядайте. 

 

Г-н Любомир Цонев  – зам. кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 

 Г-н Бояджиев много правилно каза по ред определен от кмета. А реда 

какъв ще бъде, разбира се ще бъде тези, които са подали молби повече от 

една за един имот да предложат цена и който дава най-висока цена той ще 

вземе и ще ползва имота през този период. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Други въпроси? Заповядате г-н Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

 Искам да попитам наистина ли тези 3620 дка. До сега не са били 

отдавани и никой не ги е работил, г-н Бояджиев? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Значи това са, то е записано в самите мотиви на докладната записка, 

това са малки, маломерни имоти, към които не е бил проявен интерес. 

 

Г-н Иво Димитров – ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 
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 И не са обработвани до сега. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 До сега не са обработвани. Те сега идват в патримониума на общината. 

Изменението на чл.19, нали го знаеш от кога е. И сега вече като общинска 

собственост ние трябва да ги поемем и ръководим. За това на практика е тази 

докладна записка. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. Други въпроси, колеги? Няма. Преминаваме към 

предложения, мнения по тази докладна записка. Заповядайте имате думата. 

 Г-н Захариев, заповядайте. 

 

 Г-н Симеон Захариев – ПП „БСП” 

Аз правя предложение във връзка с въпросите, които са възникнали на 

комисията. Във втора точка да се добави след община Разград да организира 

процедурата и да сключи договори с физически и юридически лица подали 

молби. Или с други думи втора точка да придобие следния вид: Възлага на 

кмета на Община Разград да организира процедурата  и да сключи 

договори  с физически и юридически лица подали молби  за ползване на 

маломерни имоти от общинския поземлен фонд  по т.1. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги други предложения и мнения. Не виждам. Прекратявам 

процедурата мнения и предложения. Имаме едно предложение ще го подложа 

на гласуване то е от г-н Захариев и е допълване на т.2 от решението, която да 

придобие следния текст: Възлага на кмета на Община Разград да организира 

процедурата  и да сключи договори  с физически и юридически лица подали 

молби  за ползване на маломерни имоти от общинския поземлен фонд  по т.1. 

Моля гласувайте. 

/Г-н Иво Димитров иска думата без микрофон/ 

Ама защо ми задавате въпроса. Ние сме вече по гласуване колега. Вие 

ме попитахте и аз Ви казах, и не взехте отношение. Процедура гласуване сме 

колега Димитров. Моля гласувайте. 

 

С 22 гласа „ЗА”, „против” – няма”, „въздържали се” - 5 се приема 

предложението направено от г-н Захариев. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Подлагам на гласуване в цялост докладната записка с току що приетото 

предложение за  изменение. Моля гласувайте.  

Г-н Христов, ще имаме и поименно гласуване. 
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26. 10. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов   + 

3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева Не участва   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов Не участва   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров  +  

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов   + 

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов   + 

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова   + 

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов   + 

31. Тодор Симеонов Крушевски   + 

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

           №803 

 



 25

По реда на чл.19 ал.1  от Закона за собствеността и ползване на 

земеделските земи /ЗСПЗЗ/, Община Разград стопанисва и управлява 

земеделска земя след възстановяване правата на собствениците. След 

влизане в сила плана за земеразделяне и одобрената карта на 

съществуващите и възстановими реални граници земите стават 

общинска собственост. 

 Съгласно действащата нормативна уредба, тези земи могат да се 
отдават под наем или аренда за срок от три, съответно от четири години. 

Една част от имотите по чл. 19 от ЗСПЗЗ са с площ до 10 дка и по своя 

характер се явяват маломерни по смисъла на § 2б от Допълнителните 
разпоредби на ЗСПЗЗ и са с местонахождение в различни краища на 

съответното землище. Предвид маломерния си вид, тези имоти не са 

били предмет на отдаване под наем, респ. на аренда, поради 

непроявяването на интерес за сключването на договори за 

законоустановения период. 

 С последните изменения и допълнения на ЗСПЗЗ /ДВ бр.62 от 

10.08.2010 г./ се дава възможност, съгласно чл.24а, ал. 6, Общинският 

съвет по предложение на кмета на общината да определя маломерните 
имоти от общинския поземлен фонд, които могат да се отдават под наем 

за една година без търг или конкурс. 
Постъпила е докладна записка от кмета на Община Разград, с 

която е предложен регистър на земите от общинския поземлен фонд, 

които могат да се определят като маломерни имоти. 

 Във връзка с гореизложеното на основание чл.21 ал.1 т.8 от 

ЗМСМА, във връзка  с чл.24а, ал. 6 от  ЗСПЗЗ, Общински съвет Разград, 

след поименно гласуване с 22 гласа „ЗА”, „против” - 1, „въздържали се” 

–6, 

Р Е Ш И: 

 

1. Определя като маломерни имотите от общинския поземлен фонд, 

находящи се в землището на Община Разград, които могат да се отдават 

под наем без търг или конкурс, съгласно Приложение № 1, 

представляващо неразделна част от настоящето решение. 
2. Възлага на кмета на Община Разград да организира процедурата 

и да сключи договори  с физически и юридически лица, подали молби  за 

ползване на маломерни имоти от общинския поземлен фонд  по т.1. 

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Общината и на 

Областния управител в 7 /седем/ дневен срок от приемането му. 

Настоящето решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 
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ПРИЛОЖЕНИЕ № 1    

     

                                  ОБЩИНА РАЗГРАД  

      

                                              РЕГИСТЪР        НА        ЗЕМЕДЕЛСКИ     ИМОТИ  

     

              СРАВКА ЗА ОБЩИНСКИ ИМОТИ, ОСТАТЪЧЕН ФОНД ПО ЧЛ.19 ОТ ЗСПЗЗ И СТОПАНИСВАНИ ОТ ОБЩИНАТА 

     

     

№ по ред     Землището на гр.(с.)          ЕКАТТЕ               Общинска собственост остатачен фонд по 

       на населено място                   чл.19 и стопанисвани от Общината 

         

                      имоти бр.             площ дка 

          

1 РАЗГРАД 61710 49 158 

2 ГЕЦОВО 18589 238 195 

3 ПОРОИЩЕ 59416 149 298,211 

4 БАЛКАНСКИ 2467 43 155,869 

5 БЛАГОЕВО 4296 0 0 

6 ДРЯНОВЕЦ 23902 156 112,207 

7 ДЯНКОВО 24829 86 158,501 

8 КИЧЕНИЦА 37109 98 69,619 

9 ЛИПНИК 43760 45 38,74 

10 МОРТАГОНОВО 49093 208 312,833 

11 НЕДОКЛАН 51353 17 12,983 

12 ОСЕНЕЦ 54105 320 465,066 

13 ПОБИТ КАМЪК 56890 136 229,291 

14 РАДИНГРАД 61385 22 62,35 

15 РАКОВСКИ 62089 111 422 

16 УШИНЦИ 75246 25 59,879 

17 ЧЕРКОВНА 80724 31 147 

18 ЯСЕНОВЕЦ 87624 105 248,728 

19 ТОПЧИИ 72850 174 445,706 

20 ОСТРОВЧЕ 54420 40 28,62 

                                       oбщо: 2053 3620,603 
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Заповядайте г-н Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

Обяснение на отрицателен вот. 

Аз се учудвам тук на Всички, които гласуваха „За”, как гласуваха без да 

е ясно каква процедура ще бъде за отдаване под наем на тези тъй наречени 

маломерни имоти. Защото предложението, което направи г-н Захариев имаше 

много здрав смисъл в него ако все пак беше конкретизирано каква процедура. 

Дали ще бъде отдаване с търг с тайно наддаване, дали ще бъде конкурс, каква 

процедура, приехте с процедура. Но процедура означава и отиване при кмета, 

стисване на ръцете и отдаване.  Това също е някакъв вид процедура. Не 

конкретизирахте как. Сега го оставяте да се пече на бавен огън, да решава по 

какъв вид да ги отдава. И тъй наречените маломерни ще Ви кажа защо. Я си 

отворете Приложение 1 и гледайте колко броя имоти на каква площ. Още на 

комисията казах, примерно в любимото ми село Черковна 147 дка. на 31 

имота, средната площ е 5 дка. е „гати” маломерните имоти. Ами погледнете 

на Балкански 155 дка. 43 имота по 4 дка. и нещо. Общо 3620 дка. общински 

имоти днес взехте решение да се отдават без ясна процедура, на тъмно, на 

скрито без да е ясно кой ги иска и на кого ще бъдат отдадени. Благодаря Ви 

много. 

  

СТАТИЯ 5 

 

 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев  – кмет на Община 

Разград 

 Относно: Одобряване проект за изменение на Подробен 

устройствен план – план регулация  за урегулирани поземлени имоти 

/УПИ/ с  №№ VІ-67 в кв.11, ІХ-67 в кв.12 и ІХ-67 в кв.13  по плана  на 

с.Черковна, Община Разград. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Бояджиев, заповядайте. 

 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Уважаеми господин Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

             Със Заявление от 05.07.2010 г. Христо Йорданов Христов и Йордан 

Христов Йорданов, като собственици на парцели  в кв.13  по плана  на 

с.Черковна, са  поискали разрешение за изработване на изменение на 

подробен устройствен план – план за регулация. И на основание становището 
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на главния архитект съм допуснал изработването на изменение на подробен 

устройствен план. 

Изготвен е проект за изменение на ПУП, със заповед от 11.08. съм одобрил 

поправката на имотните граници.   Проектът за изменение на подробния 

устройствен план е обявен  на всички заинтересовани лица. В установения 

срок не са направени възражения, предложения  и искания по проекта. 

Изработеният проект е приет от Общинския експертен съвет с негово 

Решение №  VІІІ  по Протокол № 17/09.09.2010 г. Предвид гореизложеното               

на основание  изложеното и чл.21, ал.1, т. 11 от ЗМСМА, чл.136, ал.1 , във 

връзка с чл.129, ал.1  и параграф 8, ал.2,  т.3 от Закона за устройство на 

територията,  предлагам Общинския съвет  да вземе решение: Одобрява 

изменението на плана за регулация  на части от квартали 11 /единадесет/, 12 

/дванадесет/ и 13 /тринадесет/  по плана на с.Черковна, община Разград.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви г-н Бояджиев.  

 Колеги, тази докладна записка беше разгледана в ПК по устройство и 

развитие на територията, транспорт на общината. Ще помоля г-н Илиев да ни 

запознае с решението на комисията. 

 

 Г-н Иво Илиев – Председател на ПК 

 Благодаря Ви, г-н Председател. 

 С 7 гласа „За” без „против” и без „въздържали се” докладната записка 

беше подкрепена. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви и аз г-н Илиев. 

 Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Няма. Мнения и 

предложения по тази докладна записка. Няма. Процедура гласуване. Моля 

гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

№804 

 

 На основание  Заявление с вх. № ТУ-05-8875/05.07.2010 г. от Христо 

Йорданов Христов и Йордан Христов Йорданов и двамата от гр. Разград 

и становище на главния архитект, кметът на Община Разград  е 
допуснал изработването на проект за изменение на подробен устройствен 

план- план за регулация в обхват: парцели с  №№ VІ-67 в кв.11, ІХ-67 в 

кв.12 и ІХ-67 в кв.13  по плана  на с.Черковна.   
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               Изготвен е проект за изменение на ПУП –  план за регулация на 

УПИ №№ VІ-67 в кв.11, ІХ-67 в кв.12 и ІХ-67 в кв.13  по плана  на 

с.Черковна, като  вътрешните регулационни линии на урегулираните 
поземлени имоти са поставени в съответствие със съществуващите 
имотни граници . 

             Със Заповед № 2082/11.08.2010 г. на Кмета на Община Разград  е 
одобрена поправката на имотните граници на имот с пл.№ 67 по 

кадастралния план на с.Черковна. 

            Проектът за изменение на подробен устройствен план е обявен  на 

всички заинтересовани лица.  

     В установения срок, съгласно чл.128, ал.5 от ЗУТ не са направени 

възражения, предложения  и искания по проекта.  

             Изработеният проект е приет от Общинския експертен съвет по 

устройство на територията с Решение №  VІІІ  по Протокол № 

17/09.09.2010 г. и допуснат за одобряване от Общинския съвет на 

основание чл.129, ал. 1 от ЗУТ. 

               На основание  изложеното и чл.21, ал.1, т. 11 от ЗМСМА, чл.136, 

ал.1 , във връзка с чл.129, ал.1  и §8, ал.2,  т.3 от Закона за устройство на 

територията,  Общински съвет Разград , с 27 гласа „ЗА”, „против” - няма, 

„въздържали се” –няма, 

 

Р Е Ш И : 

 

               1. Одобрява изменението на плана за регулация  на части от 

квартали 11 /единадесет/, 12 /дванадесет/ и 13 /тринадесет/  по плана на 

с.ЧЕРКОВНА,  с ЕКАТТЕ   80724 , община Разград, като поставя 

вътрешните регулационни линии на урегулирани поземлени имоти с 
№№ VІ-67 /шест римско тире шестдесет и седем арабско/ в кв.11, ІХ-67 

/девет римско тире шестдесет и седем арабско/ в кв.12 и ІХ-67 /девет 

римско тире шестдесет и седем арабско/ в кв.13, собственост на  Христо 

Йорданов Христов и Йордан Христов Йорданов и двамата от гр. Разград, 

по съществуващи имотни граници по зелени щрихи и поправки,  

съгласно приложения проект, представляващ неразделна част от 

решението. 

      2.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград и се обнародва в 

„Държавен вестник” в 7-дневен срок от приемането му. 

       3. Настоящото решение подлежи  на оспорване по реда на чл.215 от 

ЗУТ в 14-дневен срок от обнародването му в „Държавен вестник” пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 6 
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 Докладна записка от Ценка Таракчиева– зам.-кмет на Община  Разград
 Относно: Участие на Община Разград по  обявена процедура за 

безвъзмездно финансиране по схема BG161PO001/1.4-06/2010:  „Подкрепа 

за дребномащабни мерки за предотвратяване на наводнения в градските 
агломерации” ОПРР. 
. 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте, г-жо Таракчиева. 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева– зам.-кмет на Община  Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

 Отворена е  схема за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ, 

чрез  открита процедура за конкурентен подбор по ОП”Регионално развитие”,  

„Подкрепа за дребномащабни мерки за предотвратяване на наводнения в 

градските агломерации” ОПРР,  

           Община Разград е сред допустимите бенефициенти. Размерът на 

финансовата помощ  е  от 300 000 до 1000 000 лв. 

 Обсъдени са възможностите за участие на Община Разград по този 

проект за „ Рехабилитация на коритото на река Бели лом и на съоръженията в 

регулацията на града”. Дейностите за  изпълнение са свързани с аварийно–

възстановителни работи по съществуващата  бетонова облицовка на коритото 

на река Бели лом и по съоръженията, както  и нормална проводимост и 

предотвратяване на завирявания в участъка,  по който няма изградена 

бетонова облицовка.  

 Предвид гореизложеното предлагам проект за решение:  Общински 

съвет Разград дава съгласие, Община Разград да кандидатства по схема за 

безвъзмездна финансова  помощ  „Подкрепа за дребномащабни мерки за 

предотвратяване на наводнения в градските агломерации” ОПРР с проект за „ 

Рехабилитация на коритото на река Бели лом и на съоръженията в 

регулацията на гр. Разград”.           

Приема  общинско съфинансиране  5 % от общата стойност на проекта 

по т.1  в размер до 45 000 лв.  

Общински съвет декларира, че предназначението на проектите на 

интервенция  по предложения   в  т.1  проект  няма да бъде променено за 

период не по-малък от 5 години след приключване на дейностите по проекта. 

Благодаря Ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви и аз г-жо Таракчиева.  
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 Колеги, тази докладна записка беше разгледана в ПК по европейска 

интеграция и международно сътрудничество. Г-жо Димитрова ще ни 

запознаете ли с решението на комисията. 

 

 Г-жа Радиана Димитрова – Председател на ПК 

 Благодаря. 

 На 20 октомври беше проведено заседание на ПК по европейска 

интеграция и международно сътрудничество, където докладната беше 

разгледана и от всички 7 присъствали общински съветници, всички 

подкрепиха единодушно докладната. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

 Председателя  на комисията по околна среда, селско, горско, водно 

стопанство да ни запознае с решението. 

 

 Г-н Хами Хамиев – Председател на ПК 

 С 5 гласа „За” без „против” и без „въздържали се” комисията подкрепя 

докладната записка. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Мнения и 

предложения. Процедура по гласуване. Моля гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

          № 805 

 

             Отворена е  схема за предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ, чрез  открита процедура за конкурентен подбор на проекти със 
срок за подаване на предложенията до 01.11.2010 г. Финансирането е по 

ОП”Регионално развитие”, приоритетна ос „ Устойчиво и интегрирано 

градско развитие”,операция 1.4: „ Подобряване на физическата среда и 

превенция на риска”; схема за безвъзмездна финансова  помощ  

BG161PO001/1.4-06/2010:  „Подкрепа за дребномащабни мерки за 

предотвратяване на наводнения в градските агломерации” ОПРР,            

              Размерът на финансовата помощ  е  от 300 000 до 1000 000 лв. 

             Община Разград е сред допустимите бенефициенти. 

Възможностите за участие на Община Разград са с проект за „ 

Рехабилитация на коритото на река Бели лом и на съоръженията в 

регулацията на гр. Разград”. Дейностите предвидени за  изпълнение са 
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свързани с аварийно–възстановителни работи по съществуващата  

бетонова облицовка на коритото на река Бели лом и по съоръженията, 

както  и нормална проводимост и предотвратяване на завирявания в 

участъка,  по който няма изградена бетонова облицовка.  

Предварителните разчети за стойността на проекта са около 900 

000 лв. 

Съгласно насоките за кандидатстване всяко проектно предложение 
трябва да бъде придружено от Решение на съответния Общински съвет 

за кандидатстване с проекта по настоящата схема, с което трябва да се 
декларира, че предназначението на обекта на интервенция по 

предложения проект, няма да бъде променяно за период не по-малък от 5 

години след приключване на дейностите по проекта. 

 Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21 ал.1 т.23 от 

ЗМСМА , Общински съвет Разград, с 28 гласа „ЗА”, „против” - няма, 

„въздържали се” –няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

            1. Общински съвет Разград дава съгласие, Община Разград да 

кандидатства по схема за безвъзмездна финансова  помощ  

BG161PO001/1.4-06/2010:  „Подкрепа за дребномащабни мерки за 

предотвратяване на наводнения в градските агломерации” ОПРР с 
проект за „ Рехабилитация на коритото на река Бели лом и на 

съоръженията в регулацията на гр. Разград”.           

2. Приема  общинско съфинансиране  5 % от общата стойност на 

проекта по т.1  в размер до 45 000 лв.  

3. Общински съвет декларира, че предназначението на проектите 
на интервенция  по предложения   в  т.1  проект  няма да бъде променено 

за период не по-малък от 5 години след приключване на дейностите по 

проекта. 

4. Възлага на кмета на Община да подготви  необходимата 

документация  за кандидатстване  по отворената схема на 

ОП”Регионално развитие”.  

 Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок 

от приемането му. 

 

СТАТИЯ 7 

 

Докладна записка от Ценка Таракчиева– зам.-кмет на Община  Разград 

Относно: Продажба на имот – частна общинска собственост, 

представляващ УПИ VІІІ-93, кв.11 по плана на с. Киченица по реда на 

Закона за общинската собственост чрез публичен търг с тайно наддаване. 
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. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-жо Таракчиева, заповядайте. 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева– зам.-кмет на Община  Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

 Община Разград е собственик на урегулиран поземлен имот VІІІ-93, 

кв.11 по плана на с. Киченица, с площ от 2160 кв.м, с построена в него сграда 

„Здравна служба” със застроена площ от 117 кв.м, с адрес ул. „Кирил и 

Методий” № 36. Имотът е включен за продажба по реда на Закона за 

общинската собственост в програмата за управление и разпореждане с имоти-

общинска собственост за 2010 год. 

Изготвена е пазарна оценка на имота от  оценител на недвижими имоти  

същата е в размер на  четиридесет и една хиляди деветстотин и деветдесет 
лева, при данъчната оценка на имота е двадесет и три хиляди сто седемдесет 
и един лева  и двадесет стотинки. 

  Предвид горното предлагам проект за Вашето решение: Да се проведе  

публичен търг с тайно наддаване  за продажба на имот –частна общинска 

собственост, представляващ поземлен имот с площ от 2160 кв.м, в т.ч. сграда 

„Здравна служба” със застроена площ от 117 кв.м. с. Киченица, при начална 

тръжна цена,  определена от оценител на имоти, в размер на 41 990 лв., при 

данъчна оценка 23171,20лв. Благодаря Ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Колеги тази докладна записка е разгледана в ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол, г-н 

Захариев заповядайте да ни запознаете с решението.  

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги,   

С  12 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, комисията 

подкрепя проекта за решение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Мнения и 

предложения. Процедура по гласуване. Моля гласувайте. 
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26. 10. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев Не участва   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

          № 806 
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Община Разград е собственик на имот – частна общинска 

собственост, представляващ поземлен имот, представляващ урегулиран 

поземлен имот VІІІ-93, кв.11 по плана на с. Киченица, с площ от 2160 

кв.м, в т.ч. сграда „Здравна служба” със застроена площ от 117 кв.м, с 
адрес ул.Кирил и Методий №36.Имотът е актуван с АОС №840/24.08.2010 

год. С Решение № 788 по Протокол №43/29.09.2010 год.  Общински съвет 

Разград е включил имота за продажба  в програмата за управление и 

разпореждане с имоти-общинска собственост за 2010 год.  

Изготвена е пазарна оценка на имота от  Павлинка Йорданова –

оценител на недвижими имоти с рег.№100100301/14.12.2009 год. на 

Камарата на независимите оценители,  в размер на  41 990 

лв./четиридесет и една хиляди деветстотин и деветдесет лева/. Съгласно 

удостоверение с изх.№ 2077/27.08.2010 год. на Община Разград данъчната 

оценка на имота е 23171,20лв. /двадесет и три хиляди сто седемдесет и 

един лева  и двадесет стотинки/. 

 Предвид гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т.8, чл.22, ал.1 

от ЗМСМА; чл.8, ал.4, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от Закона за общинската 

собственост, чл.26, ал.3, чл.27 и чл.28 от Наредба № 2 на Общински съвет 

Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост,  Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 30 гласа „ЗА”, „против” - няма, „въздържали се” –няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Да се проведе  публичен търг с тайно наддаване  за продажба на 

имот – частна общинска собственост, представляващ поземлен имот, 

представляващ урегулиран поземлен имот VІІІ-93, кв.11 по плана на с. 
Киченица, с площ от 2160 кв.м, в т.ч. сграда „Здравна служба” със 
застроена площ от 117 кв.м, с адрес ул. „Кирил и Методий” №36, актуван 

с АОС №840/24.08.2010 год., при граници на имота:север-ул.Пирин, 

изток-парцели V-71 и ІV-70, юг-ул.Шипка и запад-ул. „Кирил и 

Методий”, при начална тръжна цена,  определена от оценител на имоти, 

в размер на 41 990 лв. /четиридесет и една хиляди деветстотин и 

деветдесет лева/, без ДДС, при данъчна оценка 23171,20лв. /двадесет и 

три хиляди сто седемдесет и един лев и двадесет стотинки/.                                                              

 2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и сключи 

договор въз основа на резултатите от проведения търг. 
 3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване  в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 
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СТАТИЯ 8 

 

Докладна записка от Ценка Таракчиева– зам.-кмет на Община  Разград 

Относно: Учредяване безвъзмездно право на ползване върху част 

от имот – частна общинска собственост, представляваща първи етаж от 

сградата на ул. „Хаджи Димитър” №30 в гр. Разград. на Регионален 

център по здравеопазване Разград . 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Имате думата, г-жо Таракчиева. 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева– зам.-кмет на Община  Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

С Решение на ОбС през 2005г. на Регионален център по здравеопазване 

Разград е учредено безвъзмездно право на ползване за срок от пет години 

върху част от имот-частна общинска собственост, представляваща партерен 

етаж с площ 365,50 кв.м. в блок Б на сградата на ул. „Хаджи Димитър”. В 

изпълнение на решението е сключен договор за учредяване на право на 

ползване. На 05.08.2005 год. с писмо до общинска администрация директорът 
на  РЦЗ отправя искане да бъде продължен срока за ползване. Искането е 

разгледано на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински 

съвет Разград, която е решила да се предложи на Общинския съвет да се 

учреди безвъзмездно право на ползване върху същия имот за срок  до 

31.12.2011 г. 
 Във връзка с гореизложеното, предлагам проект за Вашето решение: 

Учредява на Регионален център по здравеопазване Разград безвъзмездно 

право на ползване върху част от имот – частна общинска собственост, по 

АОС №149/19.01.2007 г., представляваща първи  етаж с площ 365,50 кв.м. от 

сградата на ул. „Хаджи Димитър” №30 в гр. Разград, , считано до 31.12.2011 г. 
 Благодаря Ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз г-жо Таракчиева.  

Колеги, тази докладна е разгледана в три постоянни комисии. 

Г-н Захариев да ни запознае с решението на ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол.  

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги,   
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С 12 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, комисията 

подкрепя проекта за решение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви.  

 Г-н Гигов, да ни запознаете с решението на ПК по социална политика, 

трудова заетост и здравеопазване. 

 

 Г-н Михаил Гигов – Председател на ПК 

Комисията с 4 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, 

подкрепя докладната записка. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Монев да ни запознае с решението на ПК по законност, превенция 

на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации.  

 

 Г-н Калоян Монев – член на ПК 

 ПК по законност на свое заседание на 19 октомври е взела валидно 

решение за подкрепа на докладната записка с 7 гласа „За”. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Заповядайте. Мнения 

и предложения. Няма.  Процедура по гласуване. Моля гласувайте. Отново 

поименно гласуване. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26. 10. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   



 38

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

           № 807 

 

С Решение №426 от 11.07.2005 год. на Общински съвет Разград на 

Регионален център по здравеопазване Разград /РЦЗ/ е учредено 

безвъзмездно право на ползване за срок от пет години върху част от 

имот-частна общинска собственост, актуван с АОС № 260/04.06.1997 г., 
представляваща партерен етаж с площ 365,50 кв.м. в блок Б на сградата 

на ул. „Хаджи Димитър” №30 в гр. Разград. В изпълнение на решението 

е издадена Заповед №2653/03.08.2005 год. на кмета на Община Разград и 

сключен договор за учредяване на безвъзмездно право на ползване на 

05.08.2005 год. Имотът е преактуван с АЧОС № 149/19.01.2007 г. и е 
конкретизиран като четириетажна административна сграда, находяща 

се в гр. Разград, ул. „Хаджи Димитър” 30, кв. 42, парцел І-3430 по 

действащия ПУП. С писмо с вх.№74-00-33.1/24.06.2010 год. директорът на  

РЦЗ отправя искане да бъде продължен срока за ползване. Искането е 
разгледано на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с 
имоти и вещи – общинска собственост, която е решила да се предложи на 
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Общинския съвет да се учреди безвъзмездно право на ползване върху 

същия имот за срок  до 31.12.2011 г. 
 На основание гореизложеното и  чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.39, 

ал.5 и ал.6 от Закона за общинската собственост, чл.39, ал.2, и ал.6 от 

Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, Общинският 

съвет Разград, след поименно гласуване, с 31 гласа „ЗА”, „против” - 

няма, „въздържали се” –няма, 

 

Р Е Ш И : 

 

1. Учредява на Регионален център по здравеопазване Разград 

безвъзмездно право на ползване върху част от имот – частна общинска 

собственост, по АОС №149/19.01.2007 г., представляваща първи  етаж с 
площ 365,50 кв.м. от сградата на ул. „Хаджи Димитър” №30 в гр. 

Разград, , считано до 31.12.2011 г.  
2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и сключи 

договор за учредяване на безвъзмездно право на ползване при условията 

на т.1.  

3. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

 Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 9 

 

Докладна записка от Ценка Таракчиева– зам.-кмет на Община  Разград 

Относно: Учредяване на възмездно право на ползване върху част 

от имот - частна общинска собственост, представляваща помещение №39, 

намиращо се на четвърти етаж в сградата на бул. „България” №23 в гр. 

Разград.  

  

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-жо Таракчиева, заповядайте. 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева– зам.-кмет на Община  Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

В изпълнение на решения на Общински съвет от 2003 г., на 12.08.2003 г. 
между Община Разград и Сдружение с нестопанска цел Спортен клуб 
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„Нерон” гр. Разград е сключен договор за учредено безвъзмездно право на 

ползване за срок от седем години върху част от имот-частна общинска 

собственост, представляваща помещение №39 с площ 130,00 кв.м., намиращо 

се на четвърти етаж в сградата на бул. „България” №23 в гр. Разград. С молба 

от 06.07.2010 год. Изпълнителният директор на Спортен клуб „Нерон” гр. 

Разград отправя искане да продължат да ползват имота в следващите 3 до 5 

години. Искането е разгледано на заседание на комисията по чл.2 от Наредба 

№2 на Общински съвет за придобиване, управление и разпореждане с имоти 

и вещи – общинска собственост, която е решила да се предложи на Общински 

съвет Разград  да се проведе публичен търг за учредяване на възмездно право 

на ползване върху помещение №39 за срок от три години, за осъществяване 

на спортно-тренировъчна дейност.  

Във връзка с горното предлагам проекта за Вашето решение: Да се 

проведе публичен търг за учредяване на  възмездно право на ползване за срок 

от три години върху част от имот-частна общинска собственост, по АОС 

№604/08.02.1999 г., представляваща помещение №39 с площ 130,00 кв.м., 

намиращо се на четвърти етаж в сградата на бул. „България” №23 в гр. 

Разград, за осъществяване на спортно-тренировъчна дейност.  

Благодаря Ви. 
  

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз г-жо Таракчиева.  

Колеги, тази докладна е разгледана в две постоянни комисии. 

Г-н Захариев да ни запознае с решението на ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол.  

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги,   

С 11 гласа „ЗА”, и 1 „против”, без „въздържали се”, комисията приема 

проекта за решение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви.  

 Г-н Мустан, да ни запознаете с решението на ПК за младежта, спорта и 

туризма 

 

 Г-н Музаффер Мустан – Председател на ПК 

 Уважаеми господин Председател, 

 И ПК за младежта, спорта и туризма разгледа докладната и  с 6 гласа 

„ЗА”, без „против” и „въздържали се”, прие докладната записка. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 
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 Колеги, имате думата за въпроси. Мнения и предложения. Процедура 

по гласуване. Моля гласувайте. Отново поименно гласуване. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26. 10. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев   + 

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

 

 Г-н Божинел Христов – независим общински съветник 

 Г-н Председател, 
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 Като секретар на днешното заседание констатирах една неточност и Ви 

моля да подложите на повторно гласуване проекта за решение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, по молба на секретаря на днешното заседание подлагам на 

повторно гласуване. 

 Колеги, процедура по гласуване. Поименно. Моля гласувайте. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26. 10. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев Не участва   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова Не участва   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев Не участва   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов Не участва   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   
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32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното 

 

РЕШЕНИЕ 

           № 808 

 

Община Разград е собственик съгласно АЧОС № 604/08.02.1999 г.на 

недвижим имот, находящ се в гр. Разград, бул. „България” № 23, 

представляващ пететажна сграда „Битов комбинат”. Част от имота-

частна общинска собственост, представляваща помещение №39 с площ 

130,00 кв.м., намиращо се на четвърти етаж в сградата е свободна поради 

изтекъл срок на договор за ползване. Към имота има проявен интерес. 
Комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост предлага на Общински съвет Разград  да се проведе 
публичен търг за учредяване на  възмездно право на ползване върху 

помещение №39 за срок от три години, за осъществяване на спортно-

тренировъчна дейност.  

На основание гореизложеното и  чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.39, ал.1 и ал.6 

от Закона за общинската собственост, чл.39, ал.1, ал4,ал.5 и ал.6 от 

Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, Общински съвет -

Разград, след повторно поименно гласуване, с 27 гласа „ЗА”, „против” - 

няма, „въздържали се” –няма, 

 

Р Е Ш И : 

 

1. Да се проведе публичен търг за учредяване на  възмездно право 

на ползване за срок от три години върху част от имот-частна общинска 

собственост, по АОС №604/08.02.1999 г., представляваща помещение 
№39 с площ 130,00 кв.м., намиращо се на четвърти етаж в сградата на 

бул. „България” №23 в гр. Разград, за осъществяване на спортно-

тренировъчна дейност. 

 2. Възлага на кмета на Община Разград да организира 

провеждането на публичен търг при начална тръжна месечна цена 10,14 

лв. с ДДС, определена съгласно Приложение №1 към Наредба №2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с 
имоти и вещи – общинска собственост, да издаде заповед и сключи 

договор със спечелилия търга за учредяване на възмездното право на 

ползване при условията на т.1.  
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3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

 Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд Разград. 

 

 

СТАТИЯ 10 

 

Докладна записка от Ценка Таракчиева– зам.-кмет на Община  Разград 

 Относно: Отдаване под наем  имот – частна общинска собственост, 

представляващ   имот №61710.502.6198.3 по кадастралната карта на 

гр.Разград чрез публичен търг  по реда на Закона за общинската 

собственост.  
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-жо Таракчиева, имате думата. 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева– зам.-кмет на Община  Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Община Разград  е собственик на имот-публична общинска собственост, 
представляващ спортна зала „Абритус”,  на основание акт за общинска 

собственост съставен през 2002 година. Имотът представлява поземлен имот 

с построените в него сгради. Към една от сградите в него, представляваща 

зала за обща физическа подготовка е проявен интерес за отдаване под наем. 

Получена е молба от председателя на Спортен клуб „Будо - Карате – 

Киокушинкай” гр.Разград с искане за организиране на тръжна процедура за 

отдаване под наем на част от имот-публична общинска собственост, 

представляваща зала за обща физическа подготовка. 

Комисията по чл.- 2 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград е 

разгледала искането и  предлага на Общинския съвет да проведе публичен 

търг с тайно наддаване за отдаване под наем на посочения обект. 

В тази връзка предлагам проект за решение: Да се организира публичен 

търг с тайно наддаване за отдаване под наем на част от имот-публична 

общинска собственост, представляваща зала за обща физическа подготовка 

към спортна зала „Абритус” в гр.Разград  с застроена площ 142 кв.м. 

Определя начална тръжна месечна цена на частта от имота 9,23лв., без ДДС, 

определена съгласно Приложение №1 от Наредба №2 на ОбС Разград. 

Търгът да се проведе при следните условия: 

Срок за отдаване под наем  - три години; 
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Частта от имота  да се  използва за спортни цели – за развиване на 

карате-киокушинкай; 

Спортните организации- участници в търга трябва да са регистрирани 

като юридически лица с нестопанска цел за осъществяване на 

общественополезна дейност със седалище в гр.Разград; 

Спортните организации трябва да развиват учебно-тренировъчна и 

спортно-състезателна дейност на територията на община Разград; 

Спечелилият търга е длъжен да открие своя партида и устрои отделно 

мерене за потребените количества ток и вода. 

Благодаря Ви. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз г-жо Таракчиева.  

Колеги, тази докладна е разгледана в две постоянни комисии. 

Г-н Захариев да ни запознае с решението на ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол.  

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги,   

С 7 гласа „ЗА”, 1 „против”, без „въздържали се”, комисията приема 

проекта за решение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви.  

 Г-н Мустан, да ни запознаете с решението на ПК за младежта, спорта и 

туризма 

 

 Г-н Музаффер Мустан – Председател на ПК 

 С 5 гласа „ЗА”, „против” няма и 1 „въздържали се”, е приета  

докладната записка. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Заповядайте. Няма. 

Мнения и предложения. Заповядайте г-н Братованов. 

 

 Г-н Пламен Братованов - ПП „ГЕРБ” 

 Тъй като вземаме решение за организиране на публичен търг виждам, 

че в проекта за решение при условията за провеждане на търга има едно 

малко дискриминационно условие. Освен частта от имота да се използва за 

спортни цели тук е записано за точно определена дейност. Колко клуба има 

карате-киокушинкай, като юридически лица с нестопанска цел в Разград, 

които могат да кандидатстват за този имот? Мисля, че това не е редно и 



 46

трябва да отпадне наименованието на клуба. Да остане само частта от имота 

да се използва за спортни цели. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Благодаря Ви. 

 Други мнения и предложения? Заповядайте, г-н Георгиев. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Ами, аз ще продължа изказването на г-н Братованов, тъй-като 

предходната докладна записка се отнасяше също за такъв имот, за развиване 

на спортно-тренировъчна дейност, нали общо, тук е конкретизирано. Но има 

още една разлика и не знам защо е. Предходната докладна беше да се проведе 

публичен търг, а тук е да се проведе публичен търг с тайно наддаване. И 

двата имота са общински и двата се дават за спортни цели. Може би 

вносителят трябва да обясни, защо е тази разлика, за да сме наясно и да знаем 

какво гласуваме. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Някакво конкретно предложение? 

 

Г-н Пейчо Георгиев – ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 В случая щом веднъж сме приели първото решение по този начин не 

виждам защо тук да правим добавката да се организира публичен търг с 

тайно наддаване. Да отпадне думичката с тайно наддаване и да остане както 

предходното решение, в предходната докладна записка. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Други колеги? Дайте го писмено г-н Георгиев, за да мога да го 

предложа на гласуване за промяна в текста. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – ПП „Обединени демократи - СДС, ДСБ, ЗНС, 

ССД, ДП, БДС Радикали” 

 Вижте аз ще го дам, понеже констатирах разликите не знам дали по 

Закон и по Наредба е така, публичен търг с тайно наддаване и възможно ли е 

да се проведе друг публичен търг без тайно наддаване само публичен търг. 
Какво значи? Щом няма конкретизация, може би явно наддаване и затова 

малко пояснение бих желал да получа от г-жа Таракчиева. Ако е някакъв 

пропуск да го коригираме, ако е целенасочено направено нека да ни каже. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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 Г-жо Таракчиева, някакви пояснения към предложението на г-н 

Георгиев. 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 
 Чл.15, ал.2 от Наредба №2 гласи: Отдаването под наем на имоти по ал. 
1 се извършва от кмета на общината след провеждане на публичен търг или 
публично оповестен конкурс по реда на глава седма от тази наредба. 

Няма изискване за „таен”. 

 

Г-н Пейчо Георгиев- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

 Ами добре, аз благодаря за пояснението. Тогава Вие като вносител 

просто може за този втория имот да предложите да отпадне текста „ с тайно 

наддаване” и нещата са наясно.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Вие може да внесете предложение и да направим корекция в 

докладната записка с едно гласуване на Общинския съвет. 

 Г-н Георгиев, ще направите ли предложение за корекция в решението?  

 

Г-н Пейчо Георгиев- ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

 Не е проблем да го направя. Аз мисля, че вносителя е би било редно 

след като цитира Наредба №2 би било редно да си го оттегли, да отпадне 

текста с тайно наддаване”.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, подлагам на гласуване направените предложения по реда на 

тяхното постъпване.  

Първото предложение е от Пламен Братованов и то касае изменението 

на текста в т.1 б от решението: Частта от имота да се използва за спортни 

цели, като отпадне допълнението – „за развиване на карате – 

киокушинкай”. 

Моля, гласувайте. 

 

С 12 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 12. 

Предложението не се приема. 

 

 Другото предложение е от Пейчо Георгиев: В т.1 от проекта за 

решение да отпадне текста „ с тайно наддаване”. 
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 Моля, гласувайте. 

 

 С 18 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 10. 

Предложението направено от г-н Георгиев се приема. 

 

 Заповядайте г-н Стоянов. 

 

 Г-н Стоян Стоянов – ПП „ГЕРБ” 

 Г-н Председател, 

Предвид това, че на един от общинските съветници от ПП „ГЕРБ” е засякъл 

пулта за гласуване аз ще Ви помоля да прегласуваме предното предложение. 

Предложението на г-н Братованов. Практически то не е могъл да участва в 

гласуването, това искам да кажа.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Подлагам на повторно гласуване направеното предложение от г-н 

Братованов, моля гласувайте.  

 

С 10 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 17. 

Предложението не се приема.  

 

Подлагам на поименно гласуване проекта за решение с приетото от нас 

предложение от г-н Георгиев. Моля, гласувайте.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26. 10. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов   + 

3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева   + 

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   
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14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов   + 

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов  +  

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова   + 

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов   + 

31. Тодор Симеонов Крушевски   + 

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

           № 809 

 

Община Разград  е собственик на имот-публична общинска 

собственост, представляващ спортна зала „Абритус”,  на основание акт 

за общинска собственост № 824/15.05.2002 година. Съгласно приетата 

кадастрална карта на гр. Разград имотът представлява поземлен имот с 
идентификатор №61710.502.6198,  с построените в него сгради. Към една 

от сградите в него, представляваща зала за обща физическа подготовка е 
проявен интерес за отдаване под наем.  

Комисията по чл. 2 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска 

собственост предлага на Общинския съвет да се проведе публичен търг с 
тайно наддаване за отдаване под наем на посочения имот. 

Предвид гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т.8 , чл.22, ал.1 

от ЗМСМА, чл. 50а, ал. 1 от Закона за физическото възпитание и спорта, 

във вр. с чл.14, ал.7 от Закона за общинската собственост, чл.15, ал.1 и 

ал.2 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти  и вещи-общинска собственост, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 24 гласа „ЗА”, 

„против” – 1, „въздържали се” – 6,  
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Р Е Ш И : 

 

1.Да се организира публичен търг за отдаване под наем на част от 

имот-публична общинска собственост, представляваща зала за обща 

физическа подготовка към спортна зала „Абритус” в гр.Разград  с 
идентификатор имот №61710.502.6198.3  и  застроена площ 142 кв.м., при 

граници: север –  имот №61710.502.6198.2, юг-асфалтова площадка, 

изток-паркинг.Определя начална тръжна месечна цена на частта от 

имота 9,23 лв., без ДДС, определена съгласно Приложение №1 от Наредба 

№2 на ОбС Разград. 

Търгът да се проведе при следните условия: 

а/ Срок за отдаване под наем  - три години; 

б/Частта от имота  да се  използва за спортни цели – за развиване 
на карате-киокушинкай; 

в/Спортните организации - участници в търга трябва да са 

регистрирани като юридически лица с нестопанска цел за 

осъществяване на общественополезна дейност със седалище в гр. 

Разград; 

г/Спортните организации трябва да развиват учебно-тренировъчна 

и спортно-състезателна дейност на територията на община Разград; 

д/ Спечелилият търга е длъжен да открие своя партида и устрои 

отделно мерене за потребените количества ток и вода. 

2. Задължава кмета на Община Разград да издаде заповед и сключи 

договор въз основа на резултатите от проведения търг. 
3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте г-н Братованов. 

 

 Г-н Пламен Братованов – ПП „ГЕРБ” 

 Обяснение на отрицателен вот. Нямам нищо против и в комисията се 

изказах, че нямам нищо против тази зала да бъде ползвана от този Клуб, но с 

това гласуване просто елиминирахте думичката „търг”. Трябваше да 

напишете името на човека, адреса му, личните му данни и да му дадете 

съответното помещение за ползване. Просто смятам, че не е редно, съгласно 

Наредбите и Законите, когато се обявява публичен търг да се елиминира 

такъв критерий, с определено име да наименоваме точно кой трябва да 

спечели търга. 
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СТАТИЯ 11 
 

 Докладна записка от Ценка Христова Таракчиева - зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Учредяване на Сдружение с нестопанска цел „Съюз на 

пенсионерите – 2004” безвъзмездно право на ползване върху част от имот 

- частна общинска собственост, представляваща обособена част от 

помещение №38, намиращо се на трети етаж в сградата на бул. 

„България” №23 в гр. Разград. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте г-жо Таракчиева. 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

С писма председателят на местната структура на Сдружение с 

нестопанска цел „Съюз на пенсионерите – 2004”, в качеството си на 

пълномощник на ЦС на сдружението, отправя искане да се учреди на 

сдружението безвъзмездно право на ползване върху общински имот за клуб 

на учителите пенсионери в гр. Разград.  

Искането е разгледано на заседание на комисията по чл.2 от Наредба 

№2 на Общински съвет Разград, която е решила да се предложи на Общински 

съвет Разград  да учреди на Общинския съвет на Сдружение с нестопанска 

цел „Съюз на пенсионерите – 2004”  Разград безвъзмездно право на ползване 

за срок от две години върху част от имот - частна общинска собственост с 

обща площ 81,86 кв.м., в т.ч. сервизно помещение и коридор, представляваща 

обособена част от помещение №38, намиращо се на трети етаж в сградата на 

бул. „България” №23 в гр. Разград. 

Във връзка с гореизложеното предлагам проект за вашето решение: 

Учредява на Сдружение с нестопанска цел „Съюз на пенсионерите – 2004”  

София за нуждите на Общински съвет на пенсионерите Разград, целево за 

клуб на учителите пенсионери, безвъзмездно право на ползване върху част от 

имот-частна общинска собственост, представляваща обособена част от 

помещение №38 с обща площ 81,86 кв.м., в т.ч. сервизно помещение и 

коридор, намиращо се на трети етаж в сградата на бул. „България” №23 в гр. 

Разград, за срок от две години.  

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги,  тази докладна записка бе разгледана от 3 

комисии.  

Г-н Гигов, моля да ни запознаете с решението на ПК  по социална 

политика, трудова заетост и здравеопазване. 
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Г-н Михаил Гигов – Председател на ПК 

Комисията разгледа докладната записка и с 4 гласа „ЗА”, без „против” и 

„въздържали се” подкрепи проекта за решение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Монев, моля да ни запознаете с решението на ПК по законност, 

превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 
 

 Г-н Калоян Монев – член на ПК 

 На свое заседание проведено на 19.10. 2010 г. комисията по законност е 

приела решение, с което подкрепя докладната записка с 5 гласа „ЗА”, 1 – 

„против” и 1 – „въздържал се”.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Захариев, моля  да ни запознаете с решението на ПК по управление 

на общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол.  

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги,  с 10 гласа „ЗА”, без „против” и  2 - „въздържали се”,  

комисията подкрепя проекта за решение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, въпроси към вносителя. Няма. 

Предложения и мнения по тази докладна записка. Няма. Процедура 

гласуване. Моля гласувайте. Поименно. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26. 10. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов   + 

3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов Не участва   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   
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10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид Не участва   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров Не участва   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

           № 810 

 

С писмо с вх.№ № 61-00-86.1/02.06.2010 г. и 61-00-86.3/19.07.2010 год. 

председателят на местната структура на Сдружение с нестопанска цел 

„Съюз на пенсионерите – 2004”, в качеството си на пълномощник на ЦС 

на сдружението, отправя искане да се учреди на сдружението 

безвъзмездно право на ползване върху общински имот за клуб на 

учителите пенсионери в гр. Разград.  

Искането е разгледано на заседание на комисията по чл.2 от 

Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, която е решила да 

се предложи на Общински съвет Разград  да учреди на Общинския съвет 

на Сдружение с нестопанска цел „Съюз на пенсионерите – 2004”  Разград 

безвъзмездно право на ползване за срок от две години върху част от имот 

- частна общинска собственост с обща площ 81,86 кв.м., в т.ч. сервизно 

помещение и коридор, представляваща обособена част от помещение 
№38, намиращо се на трети етаж в сградата на бул. „България” №23 в гр. 

Разград. 
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На основание гореизложеното и  чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.39, 

ал.4 и ал.6 от Закона за общинската собственост, чл.39, ал.3, т.3 и ал.6 от 

Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, Общинският 

съвет, след поименно гласуване, с 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – 1,   

 

Р Е Ш И : 

 

1. Учредява на Сдружение с нестопанска цел „Съюз на 

пенсионерите – 2004”  София за нуждите на Общински съвет на 

пенсионерите Разград, целево за клуб на учителите пенсионери, 

безвъзмездно право на ползване върху част от имот-частна общинска 

собственост, по АОС №604/08.02.1999 г., представляваща обособена част 

от помещение №38 с обща площ 81,86 кв.м., в т.ч. сервизно помещение и 

коридор, намиращо се на трети етаж в сградата на бул. „България” №23 

в гр. Разград, за срок от две години.  

 2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и сключи 

договор за учредяване на безвъзмездно право на ползване при условията 

на т.1.  

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

 Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд Разград. 

  

 Г-н Стоян Стоянов – ПП „ГЕРБ” 

 Г-н Председател, моля за 10 минути почивка. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Разбира се г-н Стоянов. 

 

Колеги, обявявам 10 минути почивка. 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА. 

 

СТАТИЯ 12 
 

 Докладна записка от Ценка Христова Таракчиева - зам.-кмет на 

Община Разград 

Относно: Учредяване на Сдружение с нестопанска цел „Съюз на 

пенсионерите – 2004” безвъзмездно право на ползване върху част от имот 
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- частна общинска собственост, намиращ се на ул. „Ив. Вазов” №1 в гр. 

Разград. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Госпожо Таракчиева, заповядайте. 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Госпожи и господа общински съветници, 

С Решение на Общински съвет Разград от 2005 год., на Общински съвет  

на Сдружение с нестопанска цел „Съюз на пенсионерите – 2004” е учредено 

безвъзмездно право на ползване за срок от седем години върху част от имот-

частна общинска собственост, представляваща стая, склад, тоалетна и част от 

коридор в къща на ул. „Ив. Вазов” №1 в гр. Разград. В изпълнение на 

решението е издадена Заповед на кмета на Община Разград и сключен 

договор за учредяване на безвъзмездно право на ползване на 06.07.2005 год. 

със срок до 01.07.2012 год. С писмо от 06.07.2010 год. председателят на 

местната структура на „Съюз на пенсионерите – 2004” отправя искане да се 

учреди на сдружението безвъзмездно право на ползване и върху останалата 

част от същия имот. Искането е разгледано на заседание на комисията по чл.2 

от Наредба №2 на Общински съвет Разград, която е решила да се предложи 

на Общински съвет Разград  да учреди на Общинския съвет на Сдружение с 

нестопанска цел „Съюз на пенсионерите – 2004”  Разград безвъзмездно право 

на ползване върху останалата част от имота на ул. „Ив. Вазов” №1 в гр. 

Разград за срок  до 01.07.2012 год.  

Предвид горното предлагам проект за вашето решение: Учредява 

безвъзмездно право на ползване върху част от имот-частна общинска 

собственост, по АОС от 2006 год., представляваща три стаи и коридор с обща 

площ 44,50 кв.м. в къща на ул. „Ив. Вазов” №1 в гр. Разград, на Сдружение с 

нестопанска цел „Съюз на пенсионерите – 2004” София за нуждите на 

Общински съвет на пенсионерите  Разград, за срок до 01.07.2012 год. 

Искам да нанеса една корекция в тази докладна. Беше ми обърнато 

внимание от общинския съветник Стоян Стоянов, че има неточност. В 

докладната записка е записано” за срок от 2 години, считано до 01.07.2012 

година”. Моля, да премахнете текста „ от 2 години, считано” и текста става: „ 

за срок до 01.07. 2012 година”. Моля, навсякъде да се коригира на първа и на 

втора страница. Извинявам се за тази неточност.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги,  тази докладна записка бе разгледана от 3 

комисии.  
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Г-н Гигов, моля да ни запознаете с решението на ПК  по социална 

политика, трудова заетост и здравеопазване. 

 

Г-н Михаил Гигов – Председател на ПК 

Комисията разгледа докладната записка и с 4 гласа „ЗА”, без „против” и 

„въздържали се” подкрепи проекта за решение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Монев, моля да ни запознаете с решението на ПК по законност, 

превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 
 

 Г-н Калоян Монев – член на ПК 

 На свое заседание проведено на 19.10. 2010 г. комисията по законност е 

взела решение да  подкрепи докладната записка с 5 гласа „ЗА”, 1 – „против” и 

1 – „въздържал се”.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Захариев, моля да ни запознаете с решението на ПК по управление 

на общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол.  

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги,  с 10 гласа „ЗА”, без „против” и  2 - „въздържали се”,  

комисията подкрепя проекта за решение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Мнения и 

предложения. Процедура гласуване. Моля гласувайте. Отново имаме 

поименно гласуване. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26. 10. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов   + 

3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   
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8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

           № 811 

 

С Решение №401 на Общински съвет Разград от 20.05.2005 год., на 

Общински съвет  на Сдружение с нестопанска цел „Съюз на 

пенсионерите – 2004” е учредено безвъзмездно право на ползване за срок 

от седем години върху част от имот-частна общинска собственост, 

представляваща част от стая, склад, тоалетна и част от коридор в къща 

на ул. „Ив. Вазов” №1 в гр. Разград. В изпълнение на решението е 
издадена Заповед №2312/27.06.2005 год. на кмета на Община Разград и 

сключен договор за учредяване на безвъзмездно право на ползване на 

06.07.2005 год. със срок до 01.07.2012 год. С писмо с вх.№61-00-

111.1/06.07.2010 год. председателят на местната структура на „Съюз на 

пенсионерите – 2004”, в качеството си на пълномощник на ЦС на 

сдружението, отправя искане да се учреди на сдружението безвъзмездно 

право на ползване и върху останалата част от същия имот. Искането е 
разгледано на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на 
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Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с 
имоти и вещи – общинска собственост, която е решила да се предложи на 

Общински съвет Разград  да учреди на Общинския съвет на Сдружение с 
нестопанска цел „Съюз на пенсионерите – 2004”  Разград безвъзмездно 

право на ползване върху останалата част от имота на ул. „Ив. Вазов” №1 

в гр. Разград за срок до 01.07.2012 год.  

На основание гореизложеното и  чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.39, 

ал.4 и ал.6 от Закона за общинската собственост, чл.39, ал.3, т.3 и ал.6 от 

Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, Общинският 

съвет, след поименно гласуване, с 30 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – 1,   

 

Р Е Ш И : 

 

1. Учредява безвъзмездно право на ползване върху част от имот-

частна общинска собственост, по АОС №37/09.03.2006 год., 

представляваща три стаи и коридор с обща площ 44,50 кв.м. в къща на 

ул. „Ив. Вазов” №1 в гр. Разград, на Сдружение с нестопанска цел „Съюз 
на пенсионерите – 2004” София за нуждите на Общински съвет на 

пенсионерите  Разград, за срок до 01.07.2012 год.  

 2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и сключи 

договор за учредяване на безвъзмездно право на ползване при условията 

на т.1.  

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

 Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд Разград. 
  

СТАТИЯ 13 
 

 Докладна записка от инж.Ценка Христова Таракчиева –Стефанова – 

зам.-кмет на Община Разград 

Относно:Учредяване безвъзмездно право на ползване върху част от 

имот-частна общинска собственост, находящ се в с.Дряновец. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте г-жо Таракчиева. 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 
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 Уважаеми г-н Председател, 

 Госпожи и господа общински съветници, 

Получена е молба от ръководството на пенсионерски клуб „Бели Лом” 

с.Дряновец с искане за настаняване в част от общински имот, представляваща  

част  от втория етаж на бивша търговска сграда в селото. Имотът 

представлява   двуетажна сграда, находяща се в парцел II, кв.23 по плана на  

с.Дряновец, ул.”Йордан Стоянов” №35. С докладна записка до кмета на 

общината  председателят на Общинския съвет на Съюза на пенсионерите-

2004” е потвърдил необходимостта от предоставяне за безвъзмездно ползване 

на частта от имота  на  пенсионерски клуб „Бели Лом” с.Дряновец, член на 

Общинската организация на пенсионерите. 

 Молбата е разгледана на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 

на ОбС Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи-

общинска собственост, която се е произнесла с положително решение. 

Във връзка с горното предлагам проект за вашето решение: Учредява 

безвъзмездно право на ползване за срок от   5   години на сдружение „Съюз 
на пенсионерите – 2004” гр.София, за нуждите на пенсионерски клуб „Бели 

Лом” с.Дряновец върху част от имот-частна общинска собственост, 

представляваща помещение със застроена площ 60 кв.м. и складово 

помещение със застроена  площ 40 кв.м. от втория етаж на двуетажна сграда, 

находяща се в парцел II, кв.23 по плана на  с.Дряновец, ул.”Йордан Стоянов” 

№35. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги,  тази докладна записка бе разгледана от 3 

комисии.  

Г-н Гигов, моля да ни запознаете с решението на ПК  по социална 

политика, трудова заетост и здравеопазване. 

 

Г-н Михаил Гигов – Председател на ПК 

Комисията разгледа докладната записка и с 4 гласа „ЗА”, без „против” и 

„въздържали се”, подкрепи проекта за решение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Монев, моля да ни запознаете с решението на ПК по законност, 

превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 
 

 Г-н Калоян Монев – член на ПК 

 На свое заседание проведено на 19.10. 2010 г. комисията по законност 

подкрепя докладната записка със 7 гласа „ЗА”, без  „против” и  „въздържали 

се”.  
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Захариев, моля да ни запознаете с решението на ПК по управление 

на общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол.  

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги,  с 12 гласа „ЗА”, без „против” и   „въздържали се”,  

комисията подкрепя проекта за решение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Заповядайте г-н 

Анастасов. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Да разбираме ли, че Общината не разполага с никакъв друг имот освен 

този на втория етаж? Тук ми прави впечатление, че раздаваме помещения на 

пенсионерите, преди малко на  третия етаж, тек на втория етаж.  

 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

Това е в с. Дряновец. Предишната докладна записка беше в гр. Разград. 

Какво, притеснява Ви, че е на втория етаж ли? Там има два пенсионерски 

клуба, единия ползва в друга сграда, това е втори пенсионерски клуб, който 

са учредили. В тази сграда е свободен втория етаж, първия етаж е даден са 

социални дейности и е спечелен на търг за друга дейност от фирма за Дневен 

център. Само втория етаж е свободен.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други въпроси колеги? Няма.  

Мнения и предложения по тази докладна записка. Няма. Процедура 

гласуване. Моля гласувайте. Отново имаме поименно гласуване. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26. 10. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   
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8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов  +  

31. Тодор Симеонов Крушевски  +  

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

           № 812 

 

Съгласно АОС № 22/09.04.2008 г., Нотариален акт  № 78, том 10, 

рег. № 14381, дело № 1388 от 17.12.2008 г. и Решение № 790, постановено 

по Протокол № 43 от проведено заседание на Общински съвет- Разград 

на 29.09.2010 г., Община Разград е собственик на имот- частна общинска 

собственост, представляващ двуетажна сграда, находяща се в парцел II, 

кв.23 по плана на  с.Дряновец, ул.”Йордан Стоянов” №35. Получена е 
молба с вх.№ 38-00-21.1/07.07.2010 година от ръководството на 

пенсионерски клуб „Бели Лом” с.Дряновец и от председателя на 

Общински съвет на пенсионерите- Разград, в качеството му на 

пълномощник на ЦС на Сдружение „Съюз на пенсионерите – 2004” 

гр.София с вх. № 93-00-116.1/09.07.2010 г. с искане за предоставяне на 

част от втория етаж  на сградата за осъществяване на дейността на клуба. 

Към настоящия момент тази част от имота не е предоставена за ползване 
или за настаняване под наем. 
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Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, чл.22, ал.1 

от ЗМСМА, чл.39, ал.4 от Закона за общинската собственост, чл.39, ал.3, 

т.3 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи-общинска собственост, 

Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 29 гласа „ЗА”, 

„против” – 2, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1.Учредява безвъзмездно право на ползване за срок от   5   години 

на сдружение „Съюз на пенсионерите – 2004” гр.София, за нуждите на 

пенсионерски клуб „Бели Лом” с.Дряновец върху част от имот-частна 

общинска собственост, представляваща помещение със застроена площ 

60 кв.м. и складово помещение със застроена  площ 40 кв.м. от втория 

етаж на двуетажна сграда, находяща се в парцел II, кв.23 по плана на  

с.Дряновец, ул.”Йордан Стоянов” №35, при граници на частта от имота: 

североизток – етажна площадка и помещение, югозапад – помещение, 
горе – покрив, долу - помещение. 
 2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и сключи 

договор  за учредено безвъзмездно право на ползване върху частта от 

имота, описана в т.1. 

 3.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 14 
 

 Докладна записка от Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Удължаване срока на договора за отдаване под наем на 

имот – частна общинска собственост, представляващ партерни 

помещения с обща площ 70,70 кв.м. в сградата на бул. „България” №3 в 

гр. Разград. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Заповядайте госпожо Таракчиева. 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Госпожи и господа общински съветници, 
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След проведен публичен търг през 2007 г. е сключен договор за наем за 

срок от 3 години между Община Разград и „Артлика” ЕООД гр. Разград за 

временно и възмездно ползване на имот – частна общинска собственост, 

представляващ партерни помещения с обща площ 70,70 кв.м. в сградата на 

бул. „България” №3 в гр. Разград за осъществяване на търговска дейност с 

помощни средства и консумативи за хора с увреждания.  

С писмо от 06.07.2010 г. наемателят, който е изряден в плащанията и 

няма задължения към Община Разград, иска удължаване на срока на договора 

със седем години. Искането е разгледано на заседание на комисията по чл.2 

от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, която е предложила 

срокът на договора да бъде удължен с две години.  

Предвид горното предлагам проект за вашето решение: Продължава с 2 

години срока на договора за наем от 15.08.2007 г., сключен между Община 

Разград и „Артлика” ЕООД гр. Разград, за отдаване под наем на имот – 

частна общинска собственост, представляващ партерни помещения с обща 

площ 70,70 кв.м. в сградата на бул. „България” №3 в гр. Разград , за 

осъществяване на търговска дейност с помощни средства и консумативи за 

хора с увреждания, считано до 15.08.2012 г. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз г-жо Таракчиева.  

Колеги тази докладна записка беше разгледана в ПК по управление на 

общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. Г-н 

Захариев, моля да ни запознае с решението на комисията.  

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги,  с 11 гласа „ЗА”, 1 -  „против” и без „въздържали се” 

, комисията подкрепя проекта за решение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Няма. 

Мнения и предложения по тази докладна записка. Процедура гласуване. 

Моля гласувайте. Отново имаме поименно гласуване. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26. 10. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   
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2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров Не участва   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

           № 813 

  

На 15.08.2007 г. е сключен договор за наем за срок от 3 години 

между Община Разград и „Артлика” ЕООД гр. Разград за временно и 

възмездно ползване на имот – частна общинска собственост, 

представляващ партерни помещения с обща площ 70,70 кв.м. в сградата 

на бул. „България” №3 в гр. Разград за осъществяване на търговска 

дейност с помощни средства и консумативи за хора с увреждания. 

 С писмо с вх. №26-00-710.1/06.07.2010 г. наемателят, който е 
изряден в плащанията и няма задължения към Община Разград, иска 

удължаване на срока на договора със седем години. Искането е 
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разгледано на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с 
имоти и вещи – общинска собственост, която е предложила срокът на 

договора да бъде удължен с две години. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

чл.14, ал.3 от Закона за общинската собственост, чл.17, ал.4 от Наредба 

№2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост и искане от 

„Артлика” ЕООД гр. Разград с вх. №26-00-710.1/06.07.2010 г., 
Общинският съвет, след поименно гласуване, с 30 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма,  

 

РЕШИ: 

 

1. Продължава с 2 години срока на договора за наем от 15.08.2007 г., 
сключен между Община Разград и „Артлика” ЕООД гр. Разград, за 

отдаване под наем на имот – частна общинска собственост, 

представляващ партерни помещения с обща площ 70,70 кв.м. в сградата 

на бул. „България” №3 в гр. Разград , за осъществяване на търговска 

дейност с помощни средства и консумативи за хора с увреждания, 

считано до 15.08.2012 г. 
2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и сключи 

анекс към договора за наем от  15.08.2007 г. при условията на т.1.  

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

 

Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 15 
 

Докладна записка от  инж. Ценка Таракчиева – заместник-кмет на 

Община Разград 

Относно: Именуване на  улици в гр. Разград 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-жо Таракчиева имате думата. 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаеми г-н Председател, 
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 Госпожи и господа общински съветници, 

С Решение № 741/27.07.2010 г. по Протокол № 41 от проведеното на 

27.07.2010 г. заседание  на Общински съвет Разград е одобрен План за 

регулация и застрояване и придружаващи го схеми на част от квартал 334 – 

урегулиран поземлен имот /УПИ/ № ІХ-340 /бивш № ІХ-2519/ по плана на гр. 

Разград. Образувани са нови квартали с №№ 667, 668, 669, 670, 671, 672, 673 

и 674. С плана са създадени нови улици, ограничаващи кварталите и 

осигуряващи достъп до всички урегулирани поземлени имоти.  

УПИ № ІХ-340 по регулационния план на гр. Разград е територията на 

Бизнес зона „Перистър”. Приета е Наредба № 21 за управление и 

разпореждане с имотите общинска собственост на територията на „Бизнес 

зона „Перистър”. Необходимо е да се дадат административни адреси на 

всички урегулирани поземлени имоти, намиращи се в тази зона. За целта 

следва всички новообразувани улици да  бъдат именувани. 

Предвид горното предлагам проект за вашето решение: Именува 

улиците на територията на Бизнес зона „Перистър” в гр. Разград, както 

следва:   

Улица „Търговска” – започваща от осова точка /О.Т./ 2914, 

преминаваща през О.Т. 2911, 2910 и 2935 до О.Т. 2936. 

Улица „Конверсия” –от О.Т. 2908 до О.Т. 2939. 

Улица „Мебелна”  – започваща от О.Т. 2946, преминаваща през О.Т. 

2944, 2943 2951, 2959, 2965 и 2948  до О.Т. 2949. 

Улица „Складова” – започваща от О.Т. 2918, преминаваща през О.Т. 

2915, 2920 и 2921 до О.Т. 2924. 

Улица „Транспортна” – започваща от О.Т. 2941, преминаваща през О.Т. 

2944, 2948, 2964, 2965, 2926 и 2927 до О.Т. 2932. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз г-жо Таракчиева.  

Колеги тази докладна записка беше разгледана в две наши постоянни 

комисии. Г-н Илиев, моля да ни да ни запознаете с решението на ПК по 

устройство и развитие на територията, транспорт  на Общината. 

 

 Г-н Иво Илиев – Председател на ПК 

 Докладната записка със 7 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” 

беше подкрепена. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Атанасов, моля да ни запознаете с решението на ПК по култура, 

културно - историческо наследство и духовни ценности. 

 

 Г-н Георги Атанасов – Председател на ПК 

 Г-н Председател, 
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 Уважаеми колеги, 

 На свое заседание комисията по култура подкрепи докладната записка 

във вида в който е представена.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. 

Заповядайте г-н Георгиев.  

 

Пейчо Георгиев – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

Аз имам един въпрос към вносителя: Тази докладна записка не е 

разглеждана в комисиите, в които аз участвам, та въпросът ми е: Кой 

предложи тези имена на тези улици?  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Госпожо Таракчиева, имате думата.  

 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

Заедно с колегите ги измислихме имената. Стараехме се да имат нещо 

общо с дейността, която ще се извършва в съответните имоти, които се 

намират на тези улици. Заятова е такова предложението.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Други въпроси? Мнения и предложения. Заповядайте 

господин Захариев. 

 

Г-н Симеон Захариев – ПП „БСП”  

Уважаеми колеги, 

Всички знаете, че в далечната 1840 година в близост до тази територия 

е работила една фабрика, която пречиства калиев нитрат и е получава чист 

калиев нитрат с прекристализация. Това е първото химическо производство в 

Разград и за съжаление тогава малко в страната. Това е първата фабрика, 

която върши такава дейност – по Баручи дере от Пчелина и в Кереметчилика 

е имало десетки малки съоръжения за първоначално извличане на селитрата, 

която след това е давана в тази фабрика. Както знаете селитрата е основна за 

производството на барут. Освен това и от останалата част на страната е 

получаавана онечистена суровина за получаване на селитра. Затова аз 
предлагам вместо улица „Транспортна” да се даде името „Барутна фабрика” 

С това ще подчертаем, че Разград е имал едно от малкото производства 

химически в България. Това е моето предложение.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви. Колеги, други предложения, мнения по тази докладна 

записка? Колеги, има ли други?  

 

/ Общински съветник Иво Димитров говори без микрофон  с 

Председателя на ПК  по устройство и развитие на територията Иво Илиев 

за направено предложение в комисията /. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колега Димитров, за да  го подложа на гласуване сега някой трябва да 

го направи в зала. Колеги, прекратявам процедурата по мнения и 

предложения. Заповядайте г-н Георгиев. 

 

Пейчо Георгиев – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

Извинявайте хванах Ви преди да завършите края на изречението. Аз не 

случайно зададох въпроса кой ги измисли тези имена. Представяте ли си, 

нали сега там ще има малки фабрички, цехчета и улиците ми изглеждат доста 

странни. Те трябва да кореспондират със своите контрагенти нали, 

предложението на г-н Захариев беше много удачно, уместно, хем че има 

изторичност в цялата история, в името. Но сега нали улица „Конверсия”, 

улица „Мебелна”, по същата логика аз си записах някакви други имена на 

улици – примерно защо да не е улица „Инверсия” или примерно улица 

„Канцеларска” или улица „Траектория” примерно. Те имат същия смисъл 

както предложените имена. Струва ми се, че малко така несериозно е 

предложението. Съгласен съм, че трябва да бъдат именувани, да имат 
улиците имена, все пак ще тече кореспонденция, ама в тази кореспонденция 

да не изпаднат хората които ще я водят и които ще си бъдат на тези адреси в 

комична ситуация. Сега нямам някакви конкретни имена, не съм мислил като 

г-н Захариев за конкретно име. Аз ви нахвърлих тука някакви имена но те 

звучат по същия начин или улица „Домакинска” примерно. Ако е толкова 

спешно да го приемем, ако не е спешно, предлагам да го отложим и да 

предложим едни по – стойностни имена. Всъщност предложението ми е все 

пак към вносителя – ако може да го оттегли за следващата сесия и да помисли 

групата или да, г-н Димитров ми помага, да го отложим за следващата сесия. 

Даже аз очаквах по – хубави предложения от комисията по култура, но тя го е 

приела така както го е предложила г-жа Таракчиева. Така, че молбата ми е 

госпожо Таракчиева да го отложим гласуването и го правя това предложение 

и до Вас г-н Председател за следващата сесия, ако не е спешно нали и не е 

жизнено важно.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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Само да изясним г-н Георгиев. Госпожа Таракчиева ще ни каже във 

връзка, то е записано в докладната но като времеви диапазон трябва ли днес 

да се произнесем. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

Да, аз много се извинявам но това наистина е спешно защото 

наемателите няма как да получат административни адреси, да се регистрират 

и не могат от Агенцията по кадастър да получат съответните 

идентификатори. Така, че докладната е спешна и считам, че не  с 

несериозност сме подходили при избор на тези имена и не считам, че звучи 

лошо Мебелна фабрика „Бор” да речем на улица „Мебелна” да бъде или 

Автосервиз еди кой си на улица „Транспортна”. Не считам че несериозно сме 

подходили. Просто исках улиците да имат връзка с дейността, която ще се 

извършва в тези имоти. И това извън докладната: Предстои именуване и на 

други улици в промишлената зона така, че бих ви помолила всички които 

имате някакви предложения да ги давате при нас защото аз също се 

затруднявам при избора на имена на тези улици и трябва в същото време да 

ги проверявам в регистъра дали не се дублират с други, защото има някакви 

правила при избор на имена на улици. Така, че сме отворени за всички ваши 

предложения и би ми било изключително полезно ако ми помагате още в 

самото начало.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Така, че г-н Георгиев, ако го внесете ще го подложа на 

гласуване предложението Ви за отлагане, но. 

 

Пейчо Георгиев – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

Извинявайте, аз не разбрах спешно ли е? 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Да.  

Пейчо Георгиев – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

Ясно е, че не могат да получат там административните си адреси. Ако е 

възможно все пак за следващото защото госпожо Таракчиева представете си, 

че той произвежда презервативи, трябва ли да кръстим улицата 

„Презервативна”, примерно?  

 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. кмет на Община Разград 

Не, разбира се. 

 

Пейчо Георгиев – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 
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Не, разбира се и аз съм съгласен.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, аз си изчерпах правото за 15 минутна почивка но все таки 

чисто прагматично ако подходим ако някой от групата, ако може Вие можете 

да направите предложение 15 минути почивка да помислите и след почивката 

да предложите допълнително имена, ако сте съгласни. Слушам Ви г-н 

Атанасов.  

 

Пейчо Георгиев – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

Само да довърша. Примерно има прекалено много цветя на които 

можем да кръстим тези улици и звучат по – разбираемо.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Заповядайте г-н Атанасов. 

 

Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград 

Уважаеми колеги, 

На заседание сме на Общинския съвет и в момента сме в процедура на 

предложения. Господин Георгиев, Вие в момента не давате никакво 

предложение. Ако проследим историята на тази докладна записка тя е била 

разпространена на общинските съветници преди повече от 10 дни, след това е 

гледана на 2 постоянни комисии на Общинския съвет на която всеки един от 

нас, след като се е запознал с докладната записка е можел да отиде на тези 

комисии и да даде предложения. Освен това в момента на заседанието на 

Общинския съвет би могло да се дават предложения. Аз не чух никакво 

предложение освен предложението на г-н Симеон Захариев.  

Предлагам, ако има предложения в момента, да се направят тези 

предложения и да гласуваме. Сега влизаме в някаква, ама сетил се някой, че 

било късно, че нямало време и т.н.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, поради липса на други предложения. 

Заповядайте г-н Георгиев. 

 

Пейчо Георгиев – ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

Аз направих предложение, но г-н Атанасов не е внимавал в час – Да се 

отложи докладната записка за следващата сесия.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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Дайте го писмено за да го подложа на гласуване. Колеги, преди да 

подложа на гласуване предложението на г-н Захариев, трябва да подложа на 

гласуване предложението на г-н Георгиев - Да се отложи докладната 

записка за следващата сесия. Моля, гласувайте.  

 

С 4 гласа „ЗА”, „против” – 6, „въздържали се” – 19. Предложението 

не се приема.  

 

Продължаваме разглеждането на тази докладна записка. 

В момента сме в процедура по предложения. Имаме едно единствено 

предложение и това е от г-н Симеон Захариев и касае – Името на улица 

„Търговска” да бъде замененсо с улица „Барутна фабрика”. 

Моля, гласувайте. 

 

С 9 гласа „ЗА”, „против” – 3, „въздържали се” 17. Предложението 

не се приема.  

 

Подлагам на гласуване в цялост докладната записка, предложена ни от 

госпожа Таракчиева.  Моля, гласувайте. 

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

           № 814 

 

С Решение № 741/27.07.2010 г. на Общински съвет Разград е 
одобрен План за регулация и застрояване на част от квартал 334 – 

урегулиран поземлен имот /УПИ/ № ІХ-340 /бивш № ІХ-2519/ по плана 

на гр. Разград. Образувани са нови квартали с №№ 667, 668, 669, 670, 671, 

672, 673 и 674. С плана са създадени нови улици, ограничаващи 

кварталите и осигуряващи достъп до всички урегулирани поземлени 

имоти.  

УПИ № ІХ-340 по регулационния план на гр. Разград е 
територията на Бизнес зона „Перистър”. Приета е Наредба № 21 за 

управление и разпореждане с имотите общинска собственост на 

територията на „Бизнес зона „Перистър”. Необходимо е да се дадат 

административни адреси на всички урегулирани поземлени имоти, 

намиращи се в тази зона. За целта следва всички новообразувани улици 

да  бъдат именувани. 

Имената на новите улици да бъдат, както следва: 

Улица „Търговска” – започваща от осова точка /О.Т./ 2914, 

преминаваща през О.Т. 2911, 2910 и 2935 до О.Т. 2936. 

Улица „Конверсия” –от О.Т. 2908 до О.Т. 2939. 
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Улица „Мебелна”  – започваща от О.Т. 2946, преминаваща през 
О.Т. 2944, 2943 2951, 2959, 2965 и 2948  до О.Т. 2949. 

Улица „Складова” – започваща от О.Т. 2918, преминаваща през 
О.Т. 2915, 2920 и 2921 до О.Т. 2924. 

Улица „Транспортна” – започваща от О.Т. 2941, преминаваща през 
О.Т. 2944, 2948, 2964, 2965, 2926 и 2927 до О.Т. 2932. 

На основание гореизложеното и чл. 21, ал. 1, т. 18 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация Общинският съвет, 

с 29 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,   

   

Р  Е  Ш  И  : 

 

1.  Именува улиците на територията на Бизнес зона „Перистър” в 

гр. Разград, както следва:   

Улица „Търговска” – започваща от осова точка /О.Т./ 2914, 

преминаваща през О.Т. 2911, 2910 и 2935 до О.Т. 2936. 

Улица „Конверсия” –от О.Т. 2908 до О.Т. 2939. 

Улица „Мебелна”  – започваща от О.Т. 2946, преминаваща през 
О.Т. 2944, 2943 2951, 2959, 2965 и 2948  до О.Т. 2949. 

Улица „Складова” – започваща от О.Т. 2918, преминаваща през 
О.Т. 2915, 2920 и 2921 до О.Т. 2924. 

Улица „Транспортна” – започваща от О.Т. 2941, преминаваща през 
О.Т. 2944, 2948, 2964, 2965, 2926 и 2927 до О.Т. 2932. 

2. Кметът на Община Разград да предостави решението на отдел 

„Териториално и селищно устройство” в Община Разград за сведение и 

изпълнение.  
3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

СТАТИЯ 16 
 

 Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева-Стефанова – 

зам.-кмет на Община  Разград 

Относно: Поправка на фактическа грешка в Решение №760 по 

Протокол №41/27.07.2010 год. на Общински съвет Разград.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Госпожо  Таракчиева имате думата. 
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 Г-жа Ценка Таракчиева – зам.-кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 

Уважаеми г-н Председател, 

 Госпожи и господа общински съветници, 

Аз нямам какво да добавя, освен да се извиня още един път за допуснатата 

грешка тъй като идентификатора вместо 61710.505.352 трябва да бъде 

61710.505.179 в решение № 760 по Протокол № 41/27.07.2010 г. за имот 

публична държавна собственост на МВР, с площ 143,795 дка, включващ и 

построените в него 14 броя сгради. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, тази докладна записка е разгледана в ПК по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол. Г-н Захариев, моля да ни запознаете с 

решението на комисията. 

 

Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

Уважаеми колеги, с 12 гласа „ЗА”, без „против” и без - „въздържали се”, 

комисията подкрепя решението. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси към вносителя. Няма. 

Процедура по гласуване. Моля, гласувайте. Гласуването е поименно. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26. 10. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев +   

4. Валентина Маркова Френкева +   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров Не участва   

11. Иво Бориславов Илиев +   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   



 74

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов +   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

           № 815 

 

С Решение №760 по Протокол №41/27.07.2010 год. на Общински 

съвет Разград е дадено съгласие Община Разград да придобие 
безвъзмездно собствеността върху имот-публична държавна собственост, 

след преобразуването му в частна държавна собственост по реда на чл.6, 

ал.1 от Закона за държавната собственост, актуван с АДС №1796-

МВР/03.11.2009 год., с идентификатор №61710.505.179 по кадастралната 

карта на гр.Разград, с площ 143,795 дка, включващ и построените в него 

14 броя сгради. При изписване на идентификатора на имота в 

диспозитива на решението е допусната явна фактическа грешка, като е 
посочен идентификатор №61710.505.352, вместо №61710.505.179, която 

следва да бъде корегирана. 

На основание  гореизложеното и чл.22, ал.1 от ЗМСМА и чл.62, ал.2 

от Административнопроцесуалния кодекс,  Общински съвет Разград, 

след поименно гласуване, с 30 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали 

се” – няма,  

Р Е Ш И: 
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1.Допуска поправка в т.1 на Решение №760 по Протокол 

№41/27.07.2010 год. на Общински съвет, като „идентификатор 

№61710.505.352” се замени с „идентификатор №61710.505.179”. 

2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване  в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

Г-н Музаффер Мустан – ПП „ДПС” 

Моля, за 10 минути почивка. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, обявявам 10 минути почивка. 

 

ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА. 

 

СТАТИЯ 17 
 

 Докладна записка от Кина Дякова– зам. - кмет на Община Разград 

Относно: Подновяване на наемни правоотношения за отдадени под 

наем жилищни имоти – частна общинска собственост. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Госпожо  Дякова, имате думата. 

 

 Г-жа Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Към настоящия момент изтичат сроковете на договорите за наем в 

рамките на десетте години на 4 наематели на жилищни имоти – частна 

общинска собственост. Същите са подали молби за продължаване срока на 

договорите. 

Комисията по чл. 3 от Наредба № 17 на Общински съвет Разград за 

условията и реда за установяване жилищните нужди на граждани, 

настаняване под наем и продажба на общински жилища е разгледала 

подадените молби и е установила, че лицата отговарят на условията за 

предоставяне под наем на общински жилища и към настоящия момент нямат 
неразплатени задължения.  

 Затова на вашето внимание предлагаме Подновяване на наемните 

правоотношения с посочените четирима наематели на жилищни имоти – 

частна общинска собственост. 
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 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Захариев, моля да ни запознаете с решението на ПК по управление 

на общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

 Уважаеми колеги, с 10 гласа „ЗА”, 1 – „против” и 1 – „въздържал се”, 

докладната записка се приема. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Гигов, моля да ни запознаете с решението на ПК по социална 

политика, трудова заетост и здравеопазване. 

 

Г-н Михаил Гигов – Председател на ПК 

С 3 гласа „ЗА”, без „против” и 1 – „въздържал се” докладната записка 

беше подкрепена. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси. Заповядайте г-н 

Анастасов. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Може ли госпожа Дякова да ни предостави списък или разпечатка или 

квитанция за внесения наем за последната година, за платени такса смет, това 

което те трябва да платят? Защото в началото на годината Общината плаща 

такса смет и данък сгради, да разберем тези четиримата дали са си плащали 

редовно.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Заповядайте госпожо Дякова. 

 

Г-жа Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград 

Писмено такава разпечатка не мога да Ви предоставя тъй като г-н 

Анастасов зададе неформално въпроса в почивката, отправила съм въпроса 

към колегите, които следят тези плащания. Тук устно мога да Ви отговоря, че 

тези наематели са били редовни платци на тези разходи, които са длъжни те 

да плащат. В т.ч. и наемните отношения са регулярно плащани. Ако имаше 

ситуация при която те повече от 3 месеца са забавили плащанията си ние 

нямаше да ги допуснем изобщо до подновяване. Имаме списък в края на 

септември месец в който са посочени тези наематели, които дължат повече от 

2 наема не попадат в този списък.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви. Колеги, други въпроси? Заповядайте г-н Димитров.  

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

Аз имам няколко въпроса обаче единият тука е породен от отговора на 

преди малко поставения въпрос от г-н Анастасов: Все пак тези хора плащат 

ли такса смет госпожо Дякова,  или плащат само наем? – защото те не са 

собственици на жилището. Кой плаща такса смет на изброените жилищни 

имоти? Общината или наемателите. Другите ми въпроси Вие ги знаете, 

редовно ги задавам когато давате такива докладни записки. Искам да ми 

кажете за тези четиримата: От кога са наематели, но не с последния договор, 

с който са били 10 години, а преди това имали ли са договори? Каква е 

площта на апартаментите и колко плащат на месец?  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Госпожо Дякова. 

 

Г-жа Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград 

На редовния въпрос на г-н Димитров отговарям, че предложението за 

решение е съобразно нормативната база по която работим – Закона за 

общинска собственост и Наредба № 17 в която е записано, че след 10 

годишния срок може да бъде подновявано наемното правоотношение с 

Решение на Общинския съвет. В правото си е Общинския съвет да реши ще 

уважи ли това предложение за решение за подновяване на наемните 

отношения или ще го отхвърли. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Заповядайте г-н Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

Госпожо Дякова, зададох Ви конкретен въпрос. 

 

Г-жа Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград 

Извинявам се. Просто трябваше да ми потвърдят специалистите за да 

мога да Ви отговоря: Такса смет се плаща от наемателите и тези наематели са 

си я платили.  

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

Аз Ви зададох конкретен въпрос: Това първият им договор ли е? 

Примерно на Айше Халилова Салиева – от колко години е наемател на 

общински жилища в Разград” – не говоря за последния договор от 10 години, 
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а преди това, колко пъти е била наемател? Същото се отнася и за Зенеп 

Халилова Молоз, за Христо Добрев Христов и за Емине Сали Исмаил. От 

колко години те са наематели на общински жилища?  

 

Г-жа Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград 

Господин Димитров, затова Ви отговорих, че сме спазили законовите 

разпоредби. Никъде там не е посочено, след изтичане на кой 10 годишен срок 

трябва да бъдат подновяване. За да сме точни от 1994 година е първият 

договор с Айше Халилова Салиева когато е работила в БКС и тогава 

жилищата са били ведомствени на БКС. Договора с Общината с Айше 

Халилова е подписан през 2000 година. Зенеп Халилова е също работеща 

когато е подписан договора от 1985 г. в БКС, ведомствено е било жилището, 

подписано е от Директора на БКС, 2000 година е подписан договора с 

Общината, когато вече ведомствените жилища минават към Общината. 

Христо Добрев е от 2000 година и от 1997 година е договора с Емине Сали 

Исмаил. Плащат по Наредба № 17, колкото е определено на квадратен метър. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

Колко? Колко плаща Айше Халилова; Зенеп Халилова, Христо Добрев 

и Емине Сали?  

 

Г-жа Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград 

Сега ще видя. На Вас Ви беше интересно да зададете тези въпроси на 

сесията затова ще изчакате сега за да Ви отговорим.  

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

Ами разбира се. Аз на комисия Ви казах да сте подготвена, а Вие 

идвате съвсем неподготвена. 

Г-жа Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград 

Не сте ми казали да бъда подготвена, просто решихте, че ще ги задавате 

на сесията. Така, говорим за Айше халилова – наема който плаща е в размер 

на 25.00 лв., това е последния анекс, който е сключен, наема за квадратен 

метър е определен с решение на Общинския съвет, не е по решение на 

администрацията. Това също трябва да се отчита. В договора, който е от 2000 

година – жилищна площ 17 кв.м. и сервизни помещения 22 кв.м.. Това е 

дневна, кухня и сервизни помещения. За втория имот – също е стая, кухня и 

сервизни помещения – 17 кв.м. жилищна площ и 22 кв.м сервизни 

помещения.  

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 
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Госпожо Дякова, очевидно Ви е много трудно да ги намерите. Стига 

това, че някои хора в Разград от 1985 година, 25 години ползват общински 

жилища за 25.00 лв. месечен наем и ще продължат по Ваши предложения още 

10 години да ги ползват. Живи и здрави да са. Това е най – социалната 

община, която си позволява във време на криза да дава по 30-40 години за 

25.00 лв. апартаменти. Нека всички граждани на Разград знаят това и да са 

щастливи от избора си, който са направили.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Заповядайте г-н Атанасов. 

 

Г-н Георги Атанасов – ПП „Социалдемократи за Разград” 

Процедура господин Председател. Първо искам да Ви обърна внимание 

да спазвате Правилника и да не разрешавате несанкционирани изказвания от 

общински съветници, това го пише в Правилника. Правя процедурно 

предложение за прекратяване на разискванията по настоящата докладна 

записка. Моля, да го поставите на гласуване.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Колеги, поставям на гласуване процедурното предложение направено 

от г-н Атанасов за прекратяване на въпросите и разискванията по тази 

докладна записка. Моля, гласувайте. 

 

С 19 гласа „ЗА”, „против” – 6, „въздържали се” – 2. Предложението 

се приема. 

 

Заповядайте г-н Георгиев. 

 

Г-н Пейчо Георгиев - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

Обяснение на отрицателен вот. Съжалявам, че се прекратиха 

разискванията, но аз имах принципни възражения, които държах да кажа и 

понеже вече не мога да ги кажа ще дам един пример: Въпросните господа не 

ги познавам, нямам нищо против тях, но не само те, но и други плащат за 

апартамент от 50 кв.м. наем 30 лв. Така идва според там Наредба № 17. Аз на 

комисията не я подкрепих записката, но дадох примера – децата в 

Средношколското общежитие, които живеят по 2, 3 и 4 в стая плащат 30 лв. 

месечна такса. Направете си извода сами.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Госпожо Дякова, преминаваме към гласуване. Само искам да кажа, че 

на комисията се взе решение и следващия месец ще имаме промяна в 

Наредбата така, че колеги там ще можете да направите своите конкретни, 
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конструктивни  предложения за да може това, което го казвате в момента да 

бъде облечено в своята нормативна форма. 

Колеги, подлагам на гласуване докладната записка както ни е 

предложена. Моля гласувайте. Поименно гласуване. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26. 10. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов   + 

3. Валентин Колев Вълчев Не участва   

4. Валентина Маркова Френкева Не участва   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров  +  

11. Иво Бориславов Илиев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов   + 

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев   + 

20. Пламен Иванов Братованов   + 

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова  +  

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов Не участва   

31. Тодор Симеонов Крушевски   + 

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  
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РЕШЕНИЕ 

           № 816 

 

 На основание настанителни заповеди и сключени договори в 

общински жилища са настанени следните наематели: 

1. Айше Халилова Салиева - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Е, жилище № 14 с договор от 23.10.2000 

г. 
2. Зенеп Халилова Молоз - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.12, вх.И, жилище № 22 с договор от 23.10.2000 

г. 
3. Христо Добрев Христов – наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.3, вх.Г, жилище № 24 с договор от 13.11.2000 г. 
4. Емине Сали Исмаил – наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Г, жилище № 10 с договор от 23.10.2000 

г. 
 Поради изтичане срока за настаняване наемателите са подали 

молби за подновяване на наемните правоотношения. Молбите са 

разгледани от комисията по чл.3 от Наредба № 17 на Общински съвет 

Разград за условията и реда за установяване жилищните нужди на 

граждани, настаняване под наем и продажба на общински жилища, 

която е преценила, че наемателите отговарят на условията на чл.5, ал.1 

за настаняване под наем в общински жилища. На основание чл.21, ал.1, 

т.8 и чл.22, ал.1 от ЗМСМА, чл.46, ал.4 от ЗОС и чл.18, ал.4 от Наредба № 

17 на Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища, Общинският съвет, след поименно гласуване, с 20 

гласа „ЗА”, „против” – 2, „въздържали се” – 5,  
 

Р Е Ш И: 
 

1. Подновява наемните правоотношения с наематели на 

жилищни имоти – частна общинска собственост, както следва: 

 1.1.Айше Халилова Салиева - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.12, вх.Е, жилище № 14. 

 1.2.Зенеп Халилова Молоз - наемател на общинско жилище в 

гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.12, вх.И, жилище № 22. 

 1.3.Христо Добрев Христов /тричленно семейство/ – наемател на 

общинско жилище в гр.Разград, ж.к.”Орел”, бл.3, вх.Г, жилище № 24 

/тристаен апартамент/. 
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 1.4.Емине Сали Исмаил /едночленно семейство/ - наемател на 

общинско жилище в ж.к.”Орел”, бл.26, вх.Г, жилище № 10 /двустаен 

апартамент/. 

 2. Поради настъпили промени в жилищната нужда, съгласно 

предвидените в чл.13 от Наредба 17 норми за жилищно задоволяване, на 

наемателя по т.1.3 да бъде предоставено за ползване двустайно жилище, 
а на наемателя по т.1.4 - гарсониера, или да се приложат разпоредбите на 

чл.13, ал.5 от Наредба 17. 

3. Възлага на кмета на Община Разград да издаде настанителни 

заповеди за 3 /три/ години на наемателите по точка 1 и сключи договори 

за отдаване под наем. 

4. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград, в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр.Разград. 

 

СТАТИЯ 18 
 

Докладна записка от Кина Дякова – зам.- кмет на Община Разград 

Относно: Удължаване срока на сключен договор за наем на част от 

имот – публична общинска собственост. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Госпожо Дякова, имате думата. 

 

 Г-жа Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Госпожи и господа общински съветници, 

 Поради изтичане срока на договора д-р Галиценка Йорданова 

Михайлова е подала Заявление. за удължаване с анекс срока на договора, за 

период до изтичане на допустимия пет годишен срок. Заявлението е 

разгледано на заседание  на комисията по чл. 2 от Наредба № 2 на Общински 

съвет – Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, която се е произнесла с положително становище.  

Във връзка с това предлагаме на вашето внимание: Да се удължи срока 

на договор за наем, сключен между Община Разград и ЕТ „Д-р Насалевска – 

Галиценка Йорданова - Амбулатория за първична медицинска помощ – 

индивидуална практика” гр. Разград, за част от имот - публична общинска 

собственост, находящ се в с.Мортагоново.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви.  

 Колеги тази докладна записка бе разгледана в 2 постоянни комисии: 

Г-н Гигов, моля да ни запознаете с решението на ПК по социална 

политика, трудова заетост и здравеопазване. 

 

Г-н Михаил Гигов – Председател на ПК 

С 4 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, докладната записка 

беше подкрепена. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Захариев, моля да ни запознаете с решението на ПК по управление 

на общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

 Уважаеми колеги, с 12 гласа „ЗА”, без  „против” и „въздържали се”, 

комисията подкрепя проекта за решение. 

 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси. Мнения и 

предложения. Няма. Процедура гласуване. Моля гласувайте. Поименно 

гласуване. 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26. 10. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев Не участва   

4. Валентина Маркова Френкева Не участва   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   
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17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов Не участва   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

           № 817 

 

            Съгласно Договор за наем № 537 от 19.11.2007 г. на ЕТ „Д-р 

Насалевска – Галиценка Йорданова - Амбулатория за първична 

стоматологична помощ – индивидуална практика” гр. Разград, е 
предоставена след проведен конкурс  част от имот - публична общинска 

собственост, находящ се в с. Мортагоново, с административен адрес: с. 
Мортагоново, ул. „Рожен” №12, представляваща помещения със 
застроена площ от 25,06 кв.м.,  за ползване за стоматологичен кабинет  

от лекар по дентална медицина, за срок от 3 /три/ години. 

             Поради изтичане срока на договора, д-р Галиценка Йорданова 

Михайлова-собственик на ЕТ „Д-р Насалевска – Галиценка Йорданова - 

Амбулатория за първична медицинска помощ – индивидуална 

практика” гр. Разград, е подала Заявление с вх. № 70-00-317.1 от 

01.10.2010 г. за удължаване с анекс срока на договора,  за период до 

изтичане на допустимия пет годишен срок. На свое заседание комисията 

по чл.2 от Наредба № 2 на Общински съвет – Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, се е  
произнесла с положително становище по заявлението. 

             Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

чл.14, ал.7 от Закона за общинската собственост, чл.15, ал.4 от Наредба 

№2 на Общински съвет – Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, Заявление вх. 
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№70-00-317.1 от 01.10.2010 г. от д-р Галиценка Йорданова Михайлова, 

собственик на ЕТ „Д-р Насалевска – Галиценка Йорданова - 

Амбулатория за първична медицинска помощ – индивидуална 

практика” гр. Разград, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

РЕШИ: 

 

1.Да се удължи срока на договор за наем № 537/19.11.2007 г., 
сключен между Община Разград и ЕТ „Д-р Насалевска – Галиценка 

Йорданова - Амбулатория за първична медицинска помощ – 

индивидуална практика” гр. Разград, за част от имот - публична 

общинска собственост, находящ се в с.Мортагоново, с административен 

адрес: с.Мортагоново, ул. „Рожен” №12 и  представляваща помещения 

със застроена площ от 25,06 кв.м, за ползване за стоматологичен кабинет  

от лекар по дентална медицина, до 19.11.2012 г. 
2.Задължава кмета на Община Разград да сключи анекс към 

договора за наем, при условията описани в т.1. 

3.Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и на Областен управител на Област Разград в 7- дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 19 
 

 Докладна записка от Кина Дякова – зам.- кмет на Община Разград 

Относно: Удължаване срока на сключен договор за наем на част от 

имот – публична общинска собственост. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Госпожо Дякова, имате думата. 

 

 Г-жа Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Госпожи и господа общински съветници, 

Тази докладна записка е близка с предната. Също е изтекъл договора с 

д-р Даниела Боянова. Постъпило е от нейна страна заявление за удължаване 

срока до допустимия 5 годишен срок. Затова предлагаме на вашето внимание: 

Да се удължи срока на договор за наем, сключен между Община Разград и д-р 

Даниела Боянова- Амбулатория за първична медицинска помощ – 

индивидуална практика за част от имот - публична общинска собственост, 

находящ се в с. Ясеновец за ползване за стоматологичен кабинет.   
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Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви госпожо Дякова.  

 Г-н Гигов, моля да ни запознаете с решението на ПК по социална 

политика, трудова заетост и здравеопазване. 

 

Г-н Михаил Гигов – Председател на ПК 

С 4 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, докладната записка 

беше подкрепена. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Г-н Захариев, моля да ни запознаете с решението на ПК по управление 

на общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

 Уважаеми колеги, с 12 гласа „ЗА”, без  „против” и „въздържали се”, 

комисията подкрепя проекта за решение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси. Мнения и 

предложения. Няма. Процедура гласуване. Моля гласувайте. Поименно 

гласуване. 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26. 10. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев Не участва   

4. Валентина Маркова Френкева Не участва   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   

10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   
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17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов Не участва   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

           № 818 

 

Съгласно Договор за наем № 536 от 19.11.2007 г. на д-р Даниела 

Боянова- „Амбулатория за първична медицинска помощ – индивидуална 

практика” гр. Разград, е предоставена, след проведен конкурс,  част от 

имот - публична общинска собственост,  находящ се в с. Ясеновец, с 
административен адрес: с. Ясеновец, ул. „Бузлуджа” №3, 

представляваща помещения със застроена площ от 14,00 кв.м., за 

ползване за стоматологичен кабинет  от лекар по дентална медицина, за 

срок от 3 /три/ години. 

Поради изтичане срока на договора д-р Даниела Боянова е подала 

Заявление с вх. № 94-Д-152.1 от 24.09.2010 г. за удължаване с анекс срока 

на договора,  за период до изтичане на допустимия пет годишен срок. На 

свое заседание комисията по чл.2 от Наредба № 2 на Общински съвет – 

Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, се е  произнесла с положително становище по 

заявлението. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.14, 

ал.7 от Закона за общинската собственост, чл.15, ал.4 от Наредба №2 на 

Общински съвет – Разград за придобиване, управление и разпореждане с 
имоти и вещи – общинска собственост, Заявление вх. №94-Д-152.1 от 

24.09.2010 г. от д-р Даниела Боянова, Общински съвет Разград, след  
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поименно гласуване, с 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

РЕШИ: 

 

1.Да се удължи срока на договор за наем № 536/19.11.2007 г., 
сключен между Община Разград и д-р Даниела Боянова- Амбулатория за 

първична медицинска помощ – индивидуална практика за част от имот - 

публична общинска собственост, находящ се в с. Ясеновец, с 
административен адрес: с. Ясеновец, ул. „Бузлуджа” №3, 

представляваща помещения със застроена площ от 14,00 кв.м., за 

ползване за стоматологичен кабинет  от лекар по дентална медицина, до 

19.11.2012 г. 
2.Задължава кмета на Община Разград да сключи анекс към 

договора за наем, при условията описани в т.1. 

3.Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград  в 7- дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

  

СТАТИЯ 20 
 

Докладна записка от Кина Дякова – зам. Кмет на община Разград 

Относно: Отдаване под наем на част от имот – публична общинска 

собственост. 
 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Госпожо Дякова, имате думата. 

 

 Г-жа Кина Дякова – зам.-кмет на Община Разград 

 Уважаеми г-н Председател, 

 Госпожи и господа общински съветници, 

Настоящата докладна записка касае отдаване под наем на част от имот 

– публична общинска собственост, находящ се в с. Раковски.  

          На 01.03.2010г. след проведен конкурс на основание Решение на 

Общински съвет Разград е сключен Договор за наем между Община Разград и 

ЕТ „Амбулатория за първична индивидуална дентална помощ – Борислав 

Димитров” гр. Русе за срок от три години. На търговеца е предоставена част 
от имот - публична общинска собственост, за ползване като стоматологичен 

кабинет  от лекар по дентална медицина. През месец юни 2010г. д-р Борислав 

Димитров собственик на търговеца е подал молба за прекратяване на 

Договора за наем  През месец август 2010 г. е сключено споразумение за 

прекратяване на договора по взаимно съгласие. 
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        Към имота има проявен интерес затова на вашето внимание предлагаме: 

Да се проведе публично оповестен конкурс по реда на глава VII на Наредба 

№ 2 на Общински съвет  Разград за отдаване под наем за срок от 3 /три/ 

години на част от имот- публична общинска собственост, находящ се в с. 

Раковски. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви госпожо Дякова.  

Г-н Захариев, моля да ни запознаете с решението на ПК по управление 

на общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

 

 Г-н Симеон Захариев – Председател на ПК 

 Уважаеми колеги, с 12 гласа „ЗА”, без  „против” и „въздържали се”, 

комисията подкрепя проекта за решение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Гигов, моля да ни запознаете с решението на ПК по социална 

политика, трудова заетост и здравеопазване. 

 

Г-н Михаил Гигов – Председател на ПК 

С 4 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, докладната записка 

беше подкрепена. 

 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Колеги, имате думата за въпроси. Мнения и 

предложения. Няма. Процедура гласуване. Моля гласувайте. Поименно 

гласуване. 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2007 – 2011 година 
26. 10. 2010 г. – поименно гласуване 

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Ахмед Исмаилов Ахмедов +   

2. Божинел Василев Христов +   

3. Валентин Колев Вълчев Не участва   

4. Валентина Маркова Френкева Не участва   

5. Георги Димитров Георгиев +   

6. Георги Маринов Атанасов +   

7. Джемиле Мехмедова Махмудова +   

8. Добринка Иванова Монева +   

9. Добрин Станчев Добрев +   
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10. Иво Борисов Димитров +   

11. Иво Бориславов Илиев Не участва   

12. Иво Иванов Хаджииванов +   

13. Калоян Руменов Монев +   

14. Миле Димитров Милев +   

15. Михаил Милев Гигов +   

16. Музаффер Мустан Хамид +   

17. Наско Стоилов Анастасов +   

18. Неждет Мехмедов Хасанов +   

19. Пейчо Добрев Георгиев +   

20. Пламен Иванов Братованов +   

21. Рабиха Рахми Хаджийонуз +   

22. Радиана Ангелова Димитрова +   

23. Радостин Георгиев Киров +   

24. Румен Адриянов Славев +   

25. Селиме Касимова Карагьозова отсъства   

26. Симеон Асенов Захариев +   

27. Станка Владова Ангелова +   

28. Стоян Димитров Ненчев отсъства   

29. Стоянка Иванова Курдова +   

30. Стоян Костадинов Стоянов Не участва   

31. Тодор Симеонов Крушевски +   

32. Хами Ибрахимов Хамиев +   

33. Янка Трифонова Георгиева +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ 

           № 819 

 

С Договор за наем № 48 от 01.03.2010г. Община Разград е 
предоставила на ЕТ „Амбулатория за първична индивидуална дентална 

помощ – Борислав Димитров” гр. Русе за временно и възмездно ползване 
част от имот – публична общинска собственост, находящ се в с. Раковски, 

с административен адрес: с. Раковски, ул. „Опълченска” №2, 

представляващ помещения със застроена площ от 20,00 кв.м.  

        С искане вх. №70-00-192.1 от 30.06.2010 г. д-р Борислав Димитров- 

собственик на търговеца е изявил желание предсрочно да бъде 
прекратен договора за наем.На 02.08.2010г. е сключено споразумение за 

прекратяване на същия. 

Към имота има проявен интерес. 
На свое заседание комисията по чл.2 от Наредба №2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи – общинска собственост, се е произнесла със становище за 

обявяването на имота за отдаването му под наем по реда на Наредба №2 

на  Общински съвет - Разград.  
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Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.14, 

ал.7 от Закона за общинската собственост, чл.15, ал.1, ал.2 и ал.3 от 

Наредба №2 на Общински съвет – Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, Общински съвет 

– Разград, след поименно гласуване, с 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 
 

РЕШИ: 

 

1. Да се проведе публично оповестен конкурс по реда на глава VII 

на Наредба № 2 на Общински съвет  Разград за придобиване, управление 
и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост за отдаване под 

наем за срок от 3 /три/ години на част от имот- публична общинска 

собственост, находящ се в с. Раковски, с административен адрес: с. 
Раковски, ул. „Опълченска” №2, представляваща помещения със 
застроена площ от 20,00 кв. м., при начална наемна цена определена в 

Приложение №1 на същата наредба и с условие, че помещенията ще 
бъдат с предназначение – за ползване като стоматологичен кабинет от 

лекар по дентална медицина. 

2. Задължава кмета на Община Разград да проведе публично 

оповестения конкурс за отдаване под наем на имота описан в т.1 и въз 
основа на резултатите от конкурса да сключи договор за наем. 

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 /седем/ дневен срок 

от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

СТАТИЯ 21 

 

Докладна записка от Кина Дякова – зам. кмет на Община Разград 

Относно: Преразпределяне на средствата по приложение №3.7.1 

към решение 606 по протокол 34 от 29.01.210 г. на Общински съвет 

Разград.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Имате думата госпожо Дякова. 

 

Г-жа Кина Дякова – зам. кмет на Община Разград 

Уважаеми г-н Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 
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Настоящата докладна записка е внесена, след обсъждане на 

постъпилите молби в Постоянната комисия за младежта и спорта и в 

изпълнение решението на тази комисия.  

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Нищо ли няма да кажете за докладната. Това е. Нищо не можах да 

разбера госпожо Дякова.  

 

Г-жа Кина Дякова – зам. кмет на Община Разград 

 Аз мисля, че доста подробно е описано в докладната какъв е мотива за 

внасяне на докладната. Постъпили са 2 молби. Едната молба е от СК по борба, 

с която се искат допълнително финансови средства за да може да се проведе 

на необходимото ниво организирания вече традиционно турнир, който тази 

година ще бъде и с международно участие. Междувременно след тях беше 

получена и молба за преразпределение на средства във същата функция от 

ФК „Златен клас” с. Благоево. Двете молби бяха поставени на вниманието на 

ПК за младежта и спорта и след решение на комисията беше поръчано на 

общинска администрация да бъде предоставена на вниманието на Общинския 

съвет докладна записка в която да се удовлетвори молбата на СК по борба. 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Колеги, тази докладна записка беше разгледана днес от ПК по бюджет, 

финанси и икономическа политика.  

 Госпожо Ангелова, ще Ви помоля да ни запознаете с решението на 

комисията. 

 

 Г-жа Станка Ангелова – Председател на ПК 

 Докладната записка беше разгледана днес непосредствено преди това 

заседание на Общинския съвет и предвид факта, че исканото 

преразпределение на средствата не променя обема на бюджета нито в 

дейността, нито във функцията, нито на цялостния бюджет на Общината, 

бюджетната комисия се произнесе, че не е необходимо докладната записка да 

се внася на заседание на Общинския съвет, а Кмета на Общината да изпълни 

искането в съответствие и съобразно решенията на ПК за младежта и спорта. 

Това решение беше взето с 10 гласа „ЗА”, без „против” и 1 – „въздържал се”.  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Заповядайте госпожо Дякова. 

 

Г-жа Кина Дякова – зам. кмет на Община Разград 

 Съобразявам се с решението на бюджетната комисия и оттеглям 

докладната записка.  
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Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

 Без да му е дадена думата общинският съветник изразява становище, че 

докладната в този момент не може да бъде оттеглена тъй като е започнало 

нейното разглеждане. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Г-н Димитров, ще Ви помоля да се изчакваме. Госпожо Дякова, ще 

трябва да подложа това Вашо предложение на гласуване  

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

 Г-н Димитров реплекира Председателя на ОбС. Какво предложение, 

Председател си, не се излагай пред телевизията, не може да я оттегли. 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Вие слушате ли ме господин Димитров или искате да започнем 

полемика, защото Вие днеска и най – доброто което можеше да се направи го 

опорочихте. Извинявам се, казах и повтарям за Вас, че ще трябва да се 

гласува от Общинския съвет за оттеглянето на докладната. Може, с решение 

на Общинския съвет, ще намеря за Вас специално текста: Чл.75. Вносителят 

на проекта може да го оттегли до започване на обсъждането в заседание на 

Общинския съвет, а след този момент - само със съгласието на съветниците. 

 Повтарям Чл. 75 от Правилника. Така, че ще Ви помоля г-н Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

 Какво ще ме помолиш?  

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Да изчаквате колегите да се произнесат. Колеги, подлагам на гласуване 

направеното предложение за оттеглянето на тази докладна записка. Моля, 

гласувайте. Поименно гласуване.  

 

Г-н Иво Димитров - ПП „Обединени демократи- СДС, ДСБ, ЗНС, ССД, 

ДП, БДС Радикали” 

 Кой го прави предложението? 

 

Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

 Аз правя предложението. 

 

С 24  гласа „ЗА”, „против” – 1, „въздържал се” - 1. Докладната 

записка се оттегля. 
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ПО ТОЧКА ВТОРА 

ТЕКУЩИ 

 

 Г-н Добрин Добрев – Председател на ОбС 

Вие всички имате раздаден Отчет за статуса на проектната дейност в 

Община Разград. Второто което е в момента, нямаме промяна относно денят 
и часът както се бяхме разбрали – в петък в 15.00 часа заседание на трите 

комисии: ПК по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол; ПК за младежта, спорта и туризма и ПК по 

законност превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации във 

връзка с полученото до нас писмо от Председателя на Управителния съвет на 

ФК „Лудогорец” за статута на стадиона в гр. Разград.  

 Всички материали, които сме получили до момента съм ги разпределил 

по надлежност.  

 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред в 17.05 часа закривам 

заседанието на Общински съвет Разград. 

Благодаря ви и  приятна вечер.  

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ: /П/ Не се чете 
  /Д. Добрев/ 

 

     СЕКРЕТАР: /П/ Не се чете 
/ Б. Христов / 

 

 

 

 

 

 


